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ANAYASA Mahkemesi (AYM) Başkanı Kadir
Özkaya’ya seslenen Hayvan Hakları Federasyonu
(HAYTAP) İzmir Temsilcisi Esin Önder, “Anayasa
Mahkemesi’ne, ‘Yaşamdan ve yaşatmaktan yana ol.
Bu kan kokan yasayı iptal et’ çağrısında bulunduk.
Anayasa Mahkemesi Başkanı Kadir Özkaya adalet
ve vicdan vurgusuyla, eğer gerçekten vicdanlıysa
bu kanunu iptal etmelidir” dedi. Belediye Veteriner
Hekimleri Derneği Genel Sekreteri Sinan 
Okçuoğlu da mevcut haliyle kanundan kaynaklı
olarak sokak hayvanları ve veterinerlerin büyük
mağduriyet yaşadığına dikkati çekti.

O SALDIRIYA TEPKİ!

GERİ SAYIM BAŞLADI

Esnafın derdi
‘yapılandırma’

MORAL DESTEĞİ

TEYAKKUZDALAR

EK ZAM TALEBİ

Bornova’da 
dijital

dönüşüm

KUŞADASIBelediyesi ile Kuşadası Eğitim
ve Geliştirme Vakfı iş birliğinde Dağ
Mahallesi’nde hizmet veren
SEYAKMER’de hayvan sevgisi temalı
‘Şiir ve Öykü Atölyesi’ düzenlendi. � 7’de

Empati
yönleri

gelişiyor

TÜMEmekliler Sendikası
Örgütlenme ve Eğitim
Sekreteri İbrahim Yılmaz,
“Yazın sıcağında, kışın
soğuğunda saatlerce
ekmek kuyruklarında
beklemek zorunda
bırakılmamızın, belki

fiyatlar biraz düşer diye pazara
akşamları gitmemizin, torunlarımıza
harçlık veremez hâle getirilmemizin
hesabını soracağız” diye konuştu. � 3’te

Enflasyon rakamları açıklandı, emeklinin alacağı zam netleşmeye
başladı. Dertlerinin bitmediğini söyleyen emekliler ek zam istiyor

Büyükşehir’de
dostluk tablosu

Cennet Urla’ya
sihirli dokunuş

URLA Belediyesi ilçenin
yaşam kalitesini
artırmak için kapsamlı
bir hizmet seferberliği
başlattı. Başkan 
Selçuk Balkan; “Urla
bizim geleceğimiz,
geleceğimizi
koruyacağız” dedi.  � 6’da
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TÜRKÜLERLE ANILDILAR

AHMET DOĞRUYOL

Şehir hastaneleri acil
kamulaştırılmalı

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Bayındır'ın çiçek
açan yüzü!

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com
ÇAĞLAYAN KÖKKILINÇ

kokkilinc@yahoo.com

Futbolun adaleti
yoktur
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İktidarın yolu
belediyeden geçer

5UĞUR YELEKLİ

uguryelekli@hotmail.com
AYLA KUBLAY

ayla1kublay1@gmail.com

Yaz bize 
iyi geliyor
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İREM BUSE
KIRKKAYALI

BORNOVABelediyesi,  ‘e-ruhsat’
uygulamasını hayata geçiriyor.
Başkan Ömer Eşki, bu adımın  dijital
dönüşüm vizyonlarının bir parçası
olduğunu vurguladı. � 6’da

Kültürpark’ta
hıdırellez ateşi
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‘Kardeşliğimize
zarar gelmesin!’
3 Mayıs Dünya Türkçülük Günü’nde Zafer
Partililer’in düzenlediği yürüyüşte
yaşanan arbedenin yankıları sürüyor.
Zafer Partisi İzmir İl Başkan
danışmanının yaralanarak hastaneye
sevk edilmesi sonucu partililer Konak
Meydanı’nda saldırıyı kınadı. � 4’te

23 bin emekçi
GREV YOLUNDA
İZELMAN, İZENERJİ ve EGEŞEHİR
şirketlerinde çalışan 23 bin işçi toplu iş
sözleşmesi görüşmelerinin tıkanması
sonucu bugün grev ilan kararı asacak.
İşçiler sabah saatlerinde Basmane’de
bulunan DİSK İl Merkezi binası önünden
Kültürpark’a doğru yürüyecek. � 4’te

İZMİR Lokantacılar ve Gazinocular Odası
Başkanı Doğan Kılıç, AK Parti İzmir
Milletvekili Ceyda Bölünmez Çankırı’ya
sorunlarını aktardı. Çankırı, ‘Esnaf
toplumun bel kemiği. Onların sorunlarını
çözmek, halkın huzuru ve refahı 
açısından gerekli” dedi. � 4’te

Olası yangınlara
karşı sıfır hata!
BÜYÜKŞEHİR Belediyesi afet ve
yangınlara dirençli İzmir için çalışmalarını
sürdürüyor. Yangınla mücadele
kapasitesini güçlendirmek, günlük
hizmetleri etkin ve hızlı bir şekilde
sürdürmek amacıyla 134 milyon liralık
yatırımla 184 araç alındı. � 3’te

Cemil
Tugay

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, Birleşik Krallık Türkiye
Büyükelçisi Jill Morris’i ağırladı. Fuarlar,
sağlık turizmi, yenilenebilir enerji
konularında iş birliği fırsatları
masaya yatırılırken Tugay, kültürel iş
birliğinin önemine vurgu yaptı. � 7’de

Cemil
Tugay

Jill
Morris

ACLIK SINIRININ DA
ALTINDA MUCADELE!
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İZMİR, 53 yıl önce idam edilen gençlik
önderleri Deniz Gezmiş, Yusuf Aslan ve
Hüseyin İnan’ı unutmadı. Buca, Çiğli,
Gaziemir ve Güzelbahçe’de törenler
düzenlenirken eşitlik, adalet ve 
demokrasi mesajları verildi. � 4’te
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Hayvanları Koruma Kanunu bugün görüşülecek. Uzmanlar ve
hayvanseverler AYM’nin vicdanlı bir karara imza atmasını istiyor

‘KAN KOKAN BİR YASA!’

OKÇUOĞLU ayrıca “Umudumuz, sahipsiz
hayvanlarla ilgili yaşanan sorunların çözümünde
daha mantıklı çözümler üretilmesi yönündedir” diye
konuştu. Kanunu, AYM uygulama açısından gerçekçi
ve saha ile uyumlu bir yaklaşım sergilenme
yönünden incelemesi gerektiğine vurgu yapan İzmir
Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Selim Özkan,
“Bugüne kadar bu adımlar atılmadı. Geriye dönüp
suçlamanın bir anlamı yok, önümüze bakmalıyız.
Unutmayalım ki, hayvanları öldürmek çözüm
değildir” ifadelerini kullandı. � 5’te

‘ÖLDÜRMEK ÇÖZÜM MÜ!’

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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Ayvalık’ın kalbinde, Talatpaşa
Caddesi’nde yer alan İmren
Pastanesi, yalnızca bir tatlıcı değil,
bir tarih, bir kültür mirası... Bugün
Ayvalık denince akla ilk gelen
tatlılardan "lor tatlısı", aslında
Girit’ten gelen göçmenlerin
beraberinde getirdiği eşsiz bir
lezzet. Bu tatlının Ayvalık’a uzanan
yolculuğu ise 1903 doğumlu
İbrahim Üzümcü (Stafil) ile
başlıyor.

Girit'ten Ayvalık’a uzanan bir
lezzet yolculuğu

1923 yılında mübadeleyle
Girit’ten Ayvalık’a gelen İbrahim
Üzümcü, At Arabacılar
Meydanı'nda (şimdiki haliyle
istimlak edilmiş bir alan) açtığı
dükkânında, Girit'te yaptığı lor
tatlısını burada da yapmaya
başlar. O dönemde lor tatlısı
yalnızca lor ve unla hazırlanırdı;
ne irmik, ne de yumurta
kullanılırdı. Şerbeti fazla
çekmediği için hafif kalan bu tatlı,
zamanla halk arasında büyük ilgi
görür.

İbrahim Efendi’nin yanında

çalışmaya başlayan kayınbiraderi
Mehmet Mas’a bu sanatın tüm
incelikleri öğretilir. Sadece lor
tatlısı değil; badem ezmesi de

onun ustalıkla yaptığı diğer bir
lezzettir. Rivayete göre,
Atatürk’ün Ayvalık ziyareti
sırasında bu tatlılar ikram edilir

ve büyük önder tatlıları
beğenerek İbrahim Efendi’yi
takdir eder.

Instagram: @imren_pastanesi

Ruh sağlığının güçlü
sesi: Uzman klinik
psikolog Ahmet
Batuhan Şentürk

27 yıllık gazetecilik yolculuğu, TYT
TÜRK'te yeni bir solukla devam
ediyor. Türkiye’nin medya tarihinde
iz bırakan isimlerden Abdullah
Adabaş, mesleki birikimi, tarafsız
duruşu ve güçlü iletişimiyle
sektörün örnek gösterilen
gazetecileri arasında yer alıyor. 
Tam 27 yıldır medya dünyasında
aktif olarak görev yapan Adabaş,
radyo mikrofonlarıyla başladığı
meslek hayatını, televizyon
ekranlarının en güvenilir
yüzlerinden biri olarak sürdürüyor.
Magic FM’de başlayan yayıncılık
serüveni, Avrasya TV, STAR TV,
TGRT, TGRT HABER, Beyaz TV, TRT
ve TV100 gibi Türkiye’nin önde gelen
medya kuruluşlarında hız kesmeden
devam etti. Muhabirlikten spikerliğe,
haber müdürlüğünden genel yayın
yönetmenliğine, Ankara
Temsilciliği’ne kadar birçok önemli
görevde bulunan Adabaş;
Başbakanlık, Cumhurbaşkanlığı ve
Parlamento muhabirlikleriyle adını
siyasi gazeteciliğin duayenleri
arasına yazdırdı.

İnsan psikolojisinin
derinliklerine uzanan bilgi
dolu yolculuğu ve çözüm
odaklı yaklaşımlarıyla
dikkati çeken uzman klinik
psikolog Ahmet Batuhan
Şentürk, psikoloji
dünyasında kendine özgü bir
yer edinmiş durumda.
Akademik altyapısı, terapötik
yaklaşımları ve
danışanlarına sunduğu
özverili destekle hem
bireysel hem de toplumsal
düzeyde fark yaratan bir
isim. Ahmet Batuhan
Şentürk’ün mesleki
serüveni, İstanbul Okan
Üniversitesi Psikoloji
Bölümü’nden mezun
olmasıyla başladı. Bu eğitim
süreci, onun insan zihni ve
davranışlarına dair güçlü bir
temel oluşturmasını sağladı.
Mezuniyetinin hemen
ardından Marmara
Üniversitesi tarafından
düzenlenen aile danışmanlığı
eğitimine katılarak ilişkiler,
aile içi etkileşimler ve
dinamikler üzerine uzmanlık
kazandı. Akademik
yolculuğunu İstanbul Okan
Üniversitesi’nde klinik
psikoloji alanında yüksek
lisans yaparak sürdüren
Şentürk, bu alanda kazandığı
derin bilgi ve deneyimle
klinik anlamda uzmanlaştı.
Eğitim hayatı boyunca elde
ettiği teorik bilgileri, pratiğe
aktarmadaki başarısı ise
onun danışanlarıyla kurduğu
güçlü iletişimde kendini
gösteriyor.

İnsan, toplum ve kültür
üçgeninde benzersiz bir yolculuk...
Sosyolog Duygu Ünal, bilgi birikimi,
vizyoner yaklaşımı ve özgün
araştırmalarıyla hem akademik
dünyada hem de eğitim
camiasında adından söz ettiriyor.
İstanbul Üniversitesi sosyoloji
bölümü mezunu olan Ünal,
insan-toplum ilişkisini yalnızca

bilimsel bir mercekten değil, aynı
zamanda insani bir duyarlılıkla ele alıyor.

Pedagojik Formasyon eğitimini yine
İstanbul Üniversitesi’nde tamamlayarak
felsefe öğretmeni olarak meslek hayatına
adım atan Ünal, eğitimi bir görev değil,
bir tutku olarak görüyor. Çocuk gelişimi
alanındaki ilgisi onu Düzce
Üniversitesi’ne taşıyor ve burada
tamamladığı uzmanlık programıyla

çocukların zihinsel, duygusal ve sosyal
gelişim süreçlerini bilimsel çerçevede
ele alıyor.

Akademik başarılarının yanı sıra
bireyin iç dünyasına da önem veren
Duygu Ünal, kişisel gelişim ve farkındalık
alanlarında da çeşitli eğitimler alarak
kendini sürekli yeniliyor. Ona göre eğitim
yalnızca bilgi değil, aynı zamanda ruhsal
bir dönüşüm ve içsel bir yolculuk.

Editör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz7 Mayıs 2025 Çarşamba

Tarihi lezzetin izinde: Ayvalık lor tatlısının
mucidi ve İmren Pastanesi’nin hikayesi
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CENGİZHAN KAYA

Her insan 
bir dünya 

Melekler Bizimle 
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İş Dünyası Geliştirme ve Kalkındırma
Federasyonu (İDÜFED) tarafından düzenlenen
ve Başkan Taner Özgür’ün önderliğinde
gerçekleştirilen 3. Altın Zirve Başarı Ödülleri,
Bornova Altındağ Atatürk Kültür Merkezi’nde
büyük bir coşkuyla sahiplerini buldu. Sanat, iş
dünyası ve medyadan pek çok seçkin ismin
katıldığı gecede, sanatçı, yazar, astrolog ve
yaşam koçu kimliğiyle öne çıkan Sevil Sevil,
"Yılın Çıkış Yapan Şarkısı" ödülünü kazandı.
Sevil Sevil’e ödülünü İzmir Türk TV program
sunucusu ve yapımcı yaşam ve öğrenci koçu
terapist Gülay Dilbaz Takdim etti. 

Taner Özgür'den örnek organizasyon
İDÜFED Başkanı Taner Özgür,

organizasyonun her aşamasında gösterdiği
liderlik ve vizyonla büyük bir takdir topladı.
Etkinlikte yaptığı konuşmada, başarıyı
ödüllendirmenin ve desteklemenin önemine
dikkat çeken Özgür, geceye katılan sanatçılara
ve iş insanlarına teşekkür etti. Organizasyonun
kusursuz ilerlemesi, Özgür’ün titiz çalışmasının

bir yansıması oldu.
Müzikte kadın ruhuna dokunan bir başarı
Sevil Sevil, söz ve müziği kendisine ait olan

Kadın, Sevil Sevil ve Sen ve Ben şarkılarıyla
müzik dünyasında etkileyici bir çıkış yaptı.
Özellikle 8 Mart Dünya Kadınlar Günü’ne özel
hazırladığı Kadın adlı eser, büyük bir beğeni
kazanarak kadınlara güç veren bir marş haline
geldi. Şarkının müzik yönetmenliğini Erol Ağıt,
klip yönetmenliğini ise Ozan Mecit üstlendi. Sevil
Sevil’in sanata ve kadınlara adadığı bu özel
proje, sanat dünyasında ses getirdi.

Edebiyat ve astrolojide de parlıyor
Sanatla yetinmeyen Sevil Sevil, aynı

zamanda Kanatsız Melekler adlı kitabıyla
edebiyat dünyasında da dikkatleri üzerine çekti.
Hayatın zorluklarına karşı insanlara ilham
vermeyi amaçlayan kitabı yoğun ilgi görerek
ikinci baskısını yaptı. Bunun yanı sıra astroloji,
bioenerji, yaşam koçluğu ve aile dizilimi gibi pek
çok alanda uzmanlık sahibi olan Sevil Sevil, çok
yönlü çalışmalarıyla fark yaratmaya devam

ediyor.
Geceye şıklığı ve ışıltısıyla damga

vurdu
Ödül törenine zarif tarzı ve

etkileyici duruşuyla katılan Sevil Sevil,
gecenin en göz alıcı isimlerinden biri
oldu. Pozitif enerjisi, sanattaki özgün
duruşu ve kadınlara yönelik güçlü
mesajlarıyla ödülünü alırken
dakikalarca alkışlandı.

İDÜFED’in Başkanı Taner Özgür
liderliğinde gerçekleştirilen bu
görkemli organizasyonda Sevil Sevil’in
aldığı ödül, hem sanat kariyerinde yeni
bir kilometre taşı oldu hem de onun
çok yönlü başarısının tescili
niteliğindeydi.

Sevil Sevil, özgün projeleri, güçlü
kalemi, çok yönlü uzmanlık alanları
ve sanata kattığı derin ruhla,
geleceğin en parlak isimleri arasında
yer almaya şimdiden aday!

Sevil Sevil, Altın Zirve'de yılın çıkış yapan şarkısı ödülünü kazandı!

Ödüllü yazar, sanatçı, astrolog ve
yaşam koçu Sevil Sevil, İzmir YKM Simirna
Kafe’de düzenlenen imza gününde
hayranlarıyla bir araya geldi. Servet
Yayınları’ndan çıkan Melekler Bizimle ve
Kanatsız Melekler kitaplarını imzalayan
Sevil Sevil, etkinlik boyunca pozitif enerjisi,
içtenliği ve zarafetiyle büyük ilgi gördü.

İmza gününe sanat, edebiyat ve iş
dünyasından pek çok değerli isim katıldı. İş
Dünyası Geliştirme ve Kalkındırma
Federasyonu Genel Başkanı Taner
Özgür'ün de aralarında bulunduğu

konuklar, Sevil Sevil’in güçlü kalemine ve
etkileyici anlatımına duydukları hayranlığı
dile getirdiler.

Sanat ve edebiyat dünyasında çok yönlü
kimliğiyle tanınan Sevil Sevil, yazarlığının
yanı sıra TRT dizilerinde oyunculuk yapmış
ve Business Channel TV’de sunduğu
programlarla da izleyiciyle buluşmaya
devam etmektedir. Çok yönlü birikimi,
kendine özgü çalışmaları ve insanlara
ilham veren projeleriyle dikkat çeken Sevil
Sevil, yazdığı eserlerle okuyucuların
kalplerine dokunmayı sürdürüyor.
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Söz yazarı, besteci, aranjör,
vokal koçu ve sahne
sanatçısı… Henüz çok genç
yaşta adım attığı müzik
yolculuğunda birçok unvana
sahip olan Özge Esin, sanat
dünyasında çok yönlü duruşu,
sahne enerjisi ve özgün
müzikal kimliğiyle dikkat
çekiyor. 2000 yılında
İstanbul’da doğan Özge Hilal
Esin, müzikle ilk tanışmasını 7
yaşında ailesinin teşvikiyle
yaşadı. O günden bu yana,
sahneye ve müziğe olan
tutkusu hiç dinmedi. 

İstanbul Üniversitesi
Devlet Konservatuvarı’nda
saksafon eğitimiyle

temellerini attığı müzik
kariyerini, Marmara
Üniversitesi müzik
öğretmenliği bölümünde
derinleştiren sanatçı, şu
sıralar eğitimine
İngiltere’de Anglia Ruskin

Üniversitesi’nde devam
ediyor. Akademik eğitiminin
yanında, sokaklarda ve
vapurlarda müzik yaparak
sahayla da temas kuran Esin,
bu deneyimlerin ona sahneyle
kurduğu bağı daha da
güçlendirdiğini belirtiyor.

Saksafon, piyano,
akordeon ve bağlama gibi pek
çok enstrümana hakim olan
sanatçı, geleneksel motifleri
elektronik müziğin modern
yapısıyla harmanlayarak
kendine has bir müzik dili
geliştiriyor. Tekno ve deep
house tarzındaki
üretimleriyle müziğin
sınırlarını zorlayan Esin, bu
alanda da oldukça iddialı.
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, kent genelinde yangınla mücadele kapasitesini güçlendirmek
günlük hizmetleri etkin olarak sürdürmek amacıyla 134 milyon liralık yatırımla 184 araç aldı 

İzmir Büyükşehir Belediyesi
afetlere ve yangınlara dirençli İzmir
için çalışmalarını sürdürüyor. Kent
genelinde yangınla mücadele
kapasitesini güçlendirmek, günlük
hizmetleri etkin ve hızlı bir şekilde
sürdürmek amacıyla 134 milyon liralık
yatırımla 184 araç alındı. Olası
yangınlarda alevlerin
büyümeden
söndürülmesini
sağlamak için
başlatılan
seferberlik
kapsamında orman
köyleri için alınan
125 yangın tankerinin
40'ı, törenle dağıtıldı.
Törende belediyeye
kazandırılan 59 hizmet
aracı da tanıtıldı.
Törene Gaziemir Belediye Başkanı
Ünal Işık, Kemalpaşa Belediye
Başkanı Mehmet Türkmen, Beydağ
Belediye Başkanı Şakir Başaran ile
itfaiye personeli, muhtarlar ve
yurttaşlar katıldı.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay köylere dağıtılan
yangın tankerlerinin büyük öneme
sahip olduğunu söyledi. İzmir'deki 600
köyün yüzde 90'ından fazlasına tanker
dağıtıldığını aktaran Başkan Tugay,
“Biz bunu önemsedik. Çünkü hem
şehrin yaşadığı deneyimler hem de
geçen yıl hepimizin yaşadığı yangın
deneyimleri bize gösterdi ki köylerde
etkili ve hızlı müdahale için tanker
bulundurmak kritik öneme sahip. Bu
konuda duyarlı tüm yurttaşlarımıza
teşekkür ediyorum. Özellikle

muhtarlarımıza
teşekkür ediyorum. Bu tankerlere en
fazla sahip çıkan ve görev yapan
insanlar onlar” dedi. Bir tankerin
büyük bir yangını söndürmesini
beklemediklerini ancak yangına
başlangıç aşamasında müdahalenin
büyük felaketleri önlediğini
vurgulayan Başkan Tugay, şunları
söyledi: “Yurttaşlar hızlıca yangına
müdahale ettiği zaman, yangın
büyümeden önleniyor. O nedenle bu
tankerler önemli. Pek çok yangını
büyümeden önlediler. Bu tankerleri
dağıtmayı bir görev bildik. Geçen yıl
yangınlar açısından üzücü bir yıldı.
İzmir'de 16 bin civarında yangın çıktı.
Sadece Yamanlar'da çıkan yangında 3
bin hektar civarında ağaçlık alan yandı.
Yangınları başlangıç aşamasında
görüp engellemeliyiz. İzmir'in tüm
alanlarında yangın riski

değerlendirmesi yapıldı. İzmir'in
neresinde yangın riski daha yüksek
bunun değerlendirmesini,
haritalandırmasını yaptık.  Riskin daha
yüksek olduğunu bildiğimiz yerlerde
önlem alıyoruz.”

Kırsal alanda, köylerde yangına
karşı eğitim verdiklerini de anımsatan
Başkan Cemil
Tugay,
“Yurttaşlarımız
ellerindeki
tankerler ve sahip
oldukları bilgilerle
aslında itfaiyenin
görevini
üstlenmiyorlar.
Kendi yaşam
alanlarını
korumak için sorumluluk alıyorlar.
Bundan sonra kırsal, dağlık alanlarda
da yangınları söndürme ile ilgili
üzerimize düşeni yapacağız. Biz

bunları yaparken 'Bu bizim
görevimizdir, bu bizim görevimiz
değildir' diye ayırmadan çalışıyoruz.
Çünkü ülkemizin sahip olduğu bütün
zenginlikleri birlikte korumanın her
şeyden daha öncelikli görevimiz
olduğunu düşünüyoruz. Sahip olduğu
zenginlikten kastımız öncelikle

insanlarımız.
İnsanlarımızın
sağlığı, iyiliği...
Bununla birlikte
bizimle bu
dünyayı paylaşan
her türlü canlı,
bitkiler, ağaçlar
ve tüm canlılar...
Onlarla birlikte
sahip olduğumuz

kültürel miras var. Doğal kaynaklar
var. Bunların hepsini koruyacak
şekilde çalışıyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Ateş savaşçıları artık
dahadaetkili ve hızlı

Enflasyon oranlarının
açıklanmasıyla kira artış oranının
belli olması ve emeklilerin yıl
ortasında alacağı zam oranı
netleşiyor. Emeklilerin dertlerinin
bitmediğini söyleyen Tüm
Emekliler Sendikası Örgütlenme
ve Eğitim Sekreteri İbrahim
Yılmaz, emeklilerin bu maaşla
yaşam mücadelesi verdiğini
aktardı. Emeklilik hayatının yazın
sıcakta kışın soğukta sıralarda
beklemekle geçtiğini söyleyen
Yılmaz, barınma konusunda da
hükümetin bir an önce gereğini
yapması gerektiğini söyledi. 

“EK ZAM İSTİYORUZ”
TÜİK verilerinin yanıltıcı

olduğunu söyleyen İbrahim
Yılmaz, 5 Mayıs’ta açıklanan
verilerden örnek verdi. TÜFE’deki

değişimin 2025 yılı Nisan ayında
bir önceki aya göre yüzde 3
arttığını bir önceki yılın aralık
ayına göre yüzde 13,36 arttığını ve
bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 37,86 arttığını söyleyen
Yılmaz son olarak on iki aylık
ortalamalara göre yüzde 48,73 artış
olduğunu vurguladı. Yılmaz,
“Sahte TÜİK verilerine göre değil
inşaca yaşamaya yetecek maaş
istiyoruz. En düşük emekli maaşı

en düşük memur maaşı kadar
olmalıdır. Emekli dul ve yetim
aylıklarına Temmuz ayını
beklemeden ek zam istiyoruz”
dedi.

“ANAYASAYA UY”
Mayıs ayında kira artışının

yüzde 48,73 olduğunu hatırlatan
Yılmaz, “AK Parti iktidarı
milyonlarca emekçiyi barınma
hakkından yoksun kıldı. İktidarı

uyarıyoruz; anayasanın emrine uy.
Her yurttaşın sağlıklı barınma
hakkını sağlayacak tedbirleri acilen
yerine getir” ifadelerini kullandı.

“KIŞIN SOĞUĞUNDA…”
AK Parti iktidarının sınıfsal

tercihleri sonucunda açlık sınırının
altında bir yaşama mahkum
edildiklerini vurgulayan Yılmaz,
“Yazın sıcağında, kışın soğuğunda
saatlerce ekmek kuyruklarında
beklemek zorunda bırakılmamızın,
pazara belki fiyatlar biraz düşer
diye akşamları gitmemizin, et, süt
ve meyve alamaz, torunlarımıza
bayram harçlığı veremez hâle
getirilmemizin, yani bu asla hak
etmediğimiz durumun hesabını
sormaya devam edeceğiz” diye
konuştu.

Yargıtay 1'inci Ceza Dairesi,
Pınar Gültekin'in
öldürülmesine ilişkin davada
İzmir Bölge Adliye Mahkemesi
4'üncü Ceza Dairesi'nin 10 Mart
2023'teki hükmüne ilişkin
temyiz incelemesini
tamamlayarak, sanık Cemal
Metin Avcı'ya 'Tasarlayarak ve
canavarca hisle veya eziyet
çektirerek kasten öldürme'
suçundan verilen ağırlaştırılmış
müebbet hapis cezasını bozdu.
Daire, diğer sanık Mertcan Avcı
hakkındaki 'Suç delillerini yok
etme gizleme veya değiştirme'

suçundan verilen 4 yıl hapis
cezasını ise onadı. Daire, söz
konusu olayda suçta
tasarlamanın unsurlarının
bulunmadığına, sanığın
eyleminin canavarca hisle
değil, eziyet çektirerek öldürme
olduğuna kanaat getirdi. 

Gültekin ailesinin avukatı
Rezan Epözdemir, "Adli tıp
raporuna göre diri diri yakılan
ve üzerine beton dökülerek
nehre atılan Pınar Gültekin'in
canavarca hisle katledilmesine
ilişkin Yargıtay Cumhuriyet
Başsavcılığı'nın itirazı üzerine

daha önce oy çokluğuyla
'Canavarca his yoktur, sanık
haksız tahrikten
faydalanmalıdır' şeklinde
hukuk garabeti mahiyetinde bir
karar veren Yargıtay 1'inci Ceza
Dairesi, yine Başkan Vekili
Osman Atalay ile üye Muzaffer
Sayın'ın isabetli bir şekilde
kaleme aldığı kapsamlı
muhalefet şerhine rağmen, oy
çokluğuyla aynı kararı vermiş
ve 3'e 2 şeklinde itirazı
reddetmiş. Şimdi son sözü
Yargıtay Ceza Genel Kurulu
söyleyecek." dedi. (DHA)

Yargıtay’dan ‘canavarca his yok’ kararı!

Trafik lambasına 
çarptı: 1 yaralı

Bayraklı’daki kaza Nursultan
Nazarbayev Caddesi'nde meydana geldi.
Karşıyaka’dan Bornova istikametine
seyir halinde olan A.K.Ö. yönetimindeki
otomobil, Smyrna Meydanı kavşağında
kontrolden çıktı. Sürücüsünün
direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu takla ata otomobil, trafik
lambasına çarparak durabildi. Kazayı
gören vatandaşların ihbarı üzerine
bölgeye sağlık, polis ve itfaiye ekipleri
sevk edildi. Otomobilde sıkışan sürücü
A.K.Ö., itfaiye ekiplerinin çalışmasıyla
çıkarılıp, sağlık görevlilerine teslim
edildi. Yaralı sürücü ilk müdahalenin
ardından Ege Üniversitesi Hastanesi'ne
kaldırıldı. A.K.Ö.’nün durumunun iyi
olduğu öğrenildi. (DHA)

Hırsızlıktan 
aranıyordu

İzmir'de, motosikletli polis
ekiplerince yapılan kontrollerde
'hırsızlık' suçundan hakkında 21 yıl 10 ay
15 gün kesilmiş hapis cezası ile aranan
A.D. yakalandı. Asayiş Şube Müdürlüğü
Motosikletli Polis Timler Amirliği
ekipleri, aranan şüphelilere yönelik dün
çalışma yaptı. Denetimde şüphe üzerine
durdurulan A.D.'nin hırsızlık suçundan
hakkında 21 yıl 10 ay 15 gün kesilmiş
hapis cezasıyla arandığı belirlendi. A.D.,
gözaltına alındı. Polisteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen A.D.,
tutuklandı. (DHA)

İşlemedikleri
suç kalmamış

Karşıyaka’da yağma, silahla tehdit
ve kurşunlama olaylarına karıştığı
iddiasıyla gözaltına alınan 3
şüpheliden 2'si tutuklandı. Karşıyaka
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
çeşitli tarihlerde meydana gelen
yağma, silahla tehdit ve kurşunlama
olaylarına ilişkin çalışma yürüttü.
Şüphelileri tespit eden polis,
belirlenen adreslere düzenlenen
operasyonda G.A. (61), Y.C.K. (33) ve
Ö.A'yı (31) gözaltına aldı. Adreslerde
yapılan aramada ruhsatsız 1'i
otomatik 3 tabanca, av tüfeği, 318
fişek ve 45 sentetik uyuşturucu ele
geçirildi. Şüphelilerden Y.C.K. ve Ö.A.
çıkarıldığı hakimlikçe tutuklandı. (AA)
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Gençlik önderleri Deniz
Gezmiş, Yusuf Aslan ve Hüseyin
İnan için Buca’da anma töreni
düzenlendi. Evka 1’de bulunan
Üç Fidan Anıtı önünde
düzenlenen törene Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP) Şanlıurfa
Milletvekili ve Parti Meclisi
Üyesi Mahmut Tanal, Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, CHP Yüksek Disiplin
Kurulu Üyesi Özkan Tice, CHP
İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
CHP Buca İlçe Başkanı Çağdaş
Kaya, CHP İzmir İl Kadın Kolları
Başkanı Zahide Kurun ve çok
sayıda vatandaş katıldı. 

Anma töreni için Buca Tenis
Kulübü önünde toplanan
katılımcılar, Üç Fidan Anıtı
önüne kadar ellerinde meşaleler
ve pankartlar eşliğinde yürüdü.
Törende, Deniz Gezmiş ve
arkadaşlarının yargılandığı
mahkemedeki savunmalarını
canlandıran tiyatro gösterisi
yapıldı. Ardından idamların
gerçekleştiği saat 05.30’da saygı
duruşunda durularak anıta
karanfiller bırakıldı.

CHP İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu, “Onları
unutturacaklarını zannettiler;
görmeliler ki her gün çoğalıyoruz.
Onları idam ederek bu
mücadeleyi yok edeceklerini
düşünenler ondan sonra kaç
Deniz’in geldiğini, kaç Mahir’in
geldiğini görmeliler” dedi.

Deniz Gezmiş, Yusuf Aslan
ve Hüseyin İnan, idam
edilişlerinin 53. yıl dönümünde
Gaziemir’de de anıldı. Belediye
Başkanı Ünal Işık, “İyi ki üç
Fidan’ın yoldaşıyız. Eşit, adil,
sömürüsüz ve bağımsız bir
Türkiye hayali kuran Deniz’in,
Yusuf’un ve Hüseyin’in
hayallerini gerçekleştirmek en

büyük görevimizdir” dedi. Anma
etkinliği, konuşmaların ardından
katılımcıların Üç Fidan Anıtı’na
karanfil bırakmasıyla sona erdi. 

Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan
ve Yusuf Aslan, idam
edilişlerinin 53'üncü yılında,
Güzelbahçe Belediyesi’nin
yenilediği  ''Üç Fidan Anıtı''
törenle açıldı.

CHP Güzelbahçe İlçe Başkanı
Devrim Seyrek’in seslendirdiği
türkülerle üç fidan, idamlarının
yıldönümünde anıldı. Devrim
Seyrek’in söylediği türkülere eşlik
eden vatandaşlar zaman zaman
duygusal anlar yaşadı.

Güzelbahçe Belediye Başkanı
Günay, ''Biz bu anıtı buraya
koyduğumuzda soruşturma
geçirdik. Nedenini
sorduğumuzda bize mecliste
‘Daha aklanmadılar, terörist’
dediler. Biz diyoruz ki bunu
kabul etmiyoruz. Bunlar
vatanseverdir. Biz, yargılanacağız
ama üç fidanı buradan
indirmeyeceğiz” dedi.

Deniz Gezmiş, Hüseyin İnan
ve Yusuf Aslan, idamlarının 53.
yılında Çiğli’de düzenlenen
törenle anıldı. Üç Fidan’ın asla
ışığının sönmeyeceğini kaydeden
Çiğli Belediye Başkanı Onur

Emrah Yıldız, “Üç Fidan
ölümsüzdür, onlar işçinin,
emekçinin, çiftçinin, köylünün ve
bu ülkenin garibanlarının sesi
olmuştur” dedi. 

Ataşehir Mahallesi’nde
bulunan Üç Fidan Anıtı önünde
gerçekleşen anmada duygusal anlar
yaşandı. Cumhuriyet Halk Partisi
(CHP) Çiğli İlçe Örgütü tarafından
düzenlenen etkinliğe kadın ve
gençlik kolları, belediye meclis
üyeleri, mahalle muhtarları ve çok
sayıda Çiğlili katıldı. Anıt önüne
karanfiller bırakılırken, bağlama
eşliğinde türküler söylendi.
(Haber Merkezi)

3 Mayıs Dünya Türkçülük
Günü kapsamında Karşıyaka
Çarşı’da Zafer Partililerin
gerçekleştiği yürüyüşte yaşanan
arbedenin yankıları sürüyor.
Yaşanan olay sonrası Zafer Partisi
İzmir İl Başkan Danışmanı’nın
yaralanarak hastaneye sevk
edilmesi sonucu partililer Konak
Meydanı’nda bir açıklama yaptı.
Açıklamada kardeşliğin hedef
alındığı vurgusu yapılırken şiddet
yolunun çözüm yolu olmadığı
belirtildi. 

Zafer Partisi İzmir İl Başkanı
Naşit Birgüvi’nin ve partililerin
bulunduğu açıklamayı Zafer
Partisi Sivil Toplum Kuruluşları ve
Hukuktan Sorumlu Genel Başkan
Yardımcısı Özcan Pehlivanoğlu
yaptı. Zafer Partisi Genel Başkanı
Ümit Özdağ’ın tutuklanmasıyla

Türkiye’nin yeni bir döneme
girdiğini söyleyen Pehlivanoğlu, bu
dönemin Türkiye’de ulus devlet
yapısını hedef alan ikinci açılım
süreciyle bağlantılı olduğunu
söyledi. Pehlivanoğlu, “Türk
Devletinin egemenlik haklarını
tartışmaya açanlar Ümit Özdağ'ı
rehin alarak, bu süreci Türk
Milletinin gözünden kaçırarak
gerçekleştirmeyi planlamışlardır.
Bu süreçte toplumsal kutuplaşma
ve gerginliği artıracak provokatif

eylemler dikkat çekmeye
başlamıştır” dedi. 

Cumartesi günü yaşanan olayın
bir gün sonrasında Cumhuriyet
Halk Partisi Genel Başkanı Özgür
Özel’de bir saldırı düzenlendiğini
hatırlatan Pehlivanoğlu, “Bu
süreçte partimiz teşkilatlarına
yönelik saldırılarda artışlar
başlamış, özellikle 3 Mayıs
Türkçüler Günü'nde İzmir'de
partimiz mensuplarından
yaralananlar olmuştur.

Karşıyaka'daki yürüyüş kortejinde
partililerimize yönelik sözlü ve
fiziki saldırıları Menemen ilçe
başkanımıza yapılan saldırı takip
etmiştir. Müteakiben İl Başkan
Danışmanına yapılan saldırı
sonucu kendisi ağır yaralı olarak
hastaneye sevk edilmiş ve
ameliyata alınmıştır. Tüm bu
saldırılar aslen demokrasi,
düşünce özgürlüğü ile birlik ve
kardeşliğimizi hedef almaktadır”
ifadelerini kullandı. 

İzmir Lokantacılar ve Gazinocular Odası
Başkanı Doğan Kılıç, odayı ziyaret eden AK
Parti İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez
Çankırı’ya sorunlarını aktardı.
Yapılandırma beklentisi içinde olduklarını
kaydeden Kılıç, ‘ Vergi, SGK gibi devlet
ödemelerinde yapılandırma talep ediyoruz.
Ekonomik şartlarımız ortada, yapılandırma
imkanı olursa hem bizlere ödemede

kolaylıklar sağlanır hem de devletin
tahsilatı artar” dedi. Esnafın şikayetlerini
not alan Çankırı, Ankara’da bakanlıklarla
ve ilgili mercilerle görüşüp sorunlara
çözüm arayacağını söyledi. Çankırı, ‘Esnaf
bu toplumun bel kemiği. Bu kesimin
sorunlarını çözmek, halkın huzuru ve refahı
açısından gerekli” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi ile DİSK
Genel-İş arasında devam eden toplu iş
sözleşmesi görüşmelerinin tıkanması sonucu
son yapılan görüşmede işçiler 9 Mayıs’ta grev
ilanını asacaklarını beyan etmişti. Toplu iş
sözleşmesi görüşmelerinde yer alan DİSK
Genel-İŞ İzmir 3 No’lu Şube Başkanı Serap

Yılmaz, gerçekleştirilen üç buçuk saatlik
toplantı sonrası tüm şirketlerin personeline
20 bin TL yatırılacağını belirtirken “Grev ilan
kararını 9 Mayıs’ta asacaktık ancak bugüne
çektik. Artık hem maaşlarımızla ilgili eylem
yapacağız hem de grev kararımızı asacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

Çankırı’ya haksız rekabet şikayeti
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Bayındır'ın
çiçek açan
yüzü!

Son 30 yılda çiçekçilik sektörü ile kendini ön
plana çıkaran güzel İzmir'imizin adı gibi Bayındır
(ki bayındır imar edilmiş güzelleştirilmiş demek)
olan ilçesi, geçtiğimiz hafta sonu Uluslararası
Geleneksel Çiçek Festivali'nin 26.sını
gerçekleştirdi. Şu an memleketimizde yaşanan
derin ekonomik krizin etkisine rağmen 200'ün
üzerinde standı oraya getirebilmek, ta
İstanbullar'dan sponsorlar bulmak, Mansur Ark,
Haluk Levent ve Işın Karaca gibi starları
Bayındırlılar ile buluşturmak öyle kolay bir iş
değil. Ben öncelikle kısıtlı bütçe imkanlarıyla
bunu başaran Bayındır Belediye Başkanı Sayın
Davut Sakarsu, Başkan Yardımcısı Bekir
Gündoğdu ve bu işte emekleri olan diğer
belediye bürokrat, müdür ve çalışanlarına
teşekkür ediyorum.

Buradan bir teşekkür de İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın Dr. Cemil Tugay'a ve
bürokratlarına. Bu büyük organizasyonda
onların da payı elbette büyük. Açılışta Ege
Telgraf Yayın Grubu olarak biz de oradaydık.
Ve İzmir'den festivali izlemeye giden tek ekiptik.
Elbette Bayındır'ın sesi durumundaki medya
grupları ile komşu kardeş ilçeler olan Ödemiş ve
Tire'den koşup gelen yerel gazeteci kardeşlerim
de görevlerini layığı ile yerine getirdiler. Ancak
şunu söylemeden geçemeyeceğim. Büyükşehir
Belediyemiz davet edip araç kaldırmasına
rağmen bu davete İzmir Basını'ndan icabet
edilmemesi, kim ne derse desin beni üzdü. Belki
de bu üzüntüm Bayındır'ın benim memleketim
olmasından kaynaklanıyor olabilir.

YAŞANAN İZDİHAM
İlk gün açılıştan sonra yapılan haber ve

yorumların bazılarında, görkemli bir tören
olmadığı yazılıp çizilse de hafta sonu yaşanan
izdiham festivalin görevini yerine getirdiğini
gösteriyor. Elbette açılış törenleri bu işin olmazsa
olmazı, ancak o törenlerin hıncahınç kalabalık
olması beklenemez. Kaldı ki, cumartesi ve son
gün olan pazar günü iğne atsan düşmeyecek
görüntülerin oluşmasına ne denilebilir. Gerçeği,
bu iş hava durumu gibidir ve sizin elinizde olan
bir şey değildir. Fakat bir gerçek var ki, o da
yeteri kadar duyuru ve tanıtımın malum
nedenlerle yapılamamış olmasıdır. Bu konuda,
sadece işi Bayındır ve Büyükşehir
Belediyeleri'nin omuzlarına yüklemek doğru bir
davranış değildir. Bayındır sathında yüzlerce
çiçek üreticisi firma bulunmaktadır. Bayındır
Ticaret Odası marifetiyle İzmir Ticaret Odası,
Esnaf Odaları ve İhracatçı Birlikleri'nin de elini
taşın altına koymaları gerekmektedir. Hatta
hatta siyaset bir kenara İzmir Valiliği de Bayındır
Çiçek Festivali'ne sahip çıkmalıdır. Önceki
festivallere bakıyorum da, örneğin uluslararası
özelliği nedeni ile ünlü devrimci Che Guevara
için "Hasta Siempre" adlı şarkıyı besteleyen Latin
Amerika'dan sanatçı Natalie Cordone Bayındır'a
davet edilmiş ve Bayındır'ın sesi ve güzellikleri
dünyaya duyurulmuştu. Ben ilerleyen
festivallerde bu gibi güzelliklerin yeniden
yaşanacağına inanıyorum. Ancak yine de 26.
festivalde sahne alan sanatçılarımızın, yabancı
sanatçılardan aşağı kalan bir tarafının olmadığı
bir gerçek. Haluk Levent, Işın Karaca, Mansur
Ark'a, diğer sanat değerlerimize ve de önceki
festivallerde sahne alan sanatçılara asla haksızlık
etmek istemem. Onlar halkımızın çok sevdiği ve
benimsediği sanatçılardır. Kendilerine
minnettarız. Hafta sonu bir festivali de
yüzümüzün akıyla tamamladık. Ben emeği
geçenlere en azından kendim adıma teşekkür
ediyorum. Ev sahibi Bayındır Belediye Başkanı
Davut Sakarsu ile kurmayları 3 gün boyunca bir
dakika bile oturmadan misafirlerine hizmet
ettiler. Bayındır Belediyesi tüm çalışanlarıyla
7/24 görev yaptı. Her şey misafirlerin ve festival
katılımcısı firmaların memnuniyeti içindi.
Dilerim, ufak tefek aksaklıklar da olsa herkes 26.
festivalden memnun ayrılmıştır. 27. festivalde
daha büyük coşku ve başarılarda "Bayındır'ın
çiçek açan yüzü" ile buluşmak dileği ile...

kazimerkmen@gmail.com

23 bine yakın işçi grev yoluna çıktı

MEMDUH GÜNEY

“Saldırılar kardeşliği hedef almaktadır”

Özcan 
Pehlivanoğlu 

Naşit 
Birgüvi

68kuşağının üç lideri
53 yıldır yürekyarası

Buca

Gaziemir

Bayraklı

Güzelbahçe

İzmir, demokrasi şehitleri Deniz Gezmiş, Yusuf Aslan ve Hüseyin İnan’ı idamlarının
53. yılında da unutmadı. Buca, Çiğli, Gaziemir ve Güzelbahçe’de tören düzenlendi
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Kılıç Ceyda

Bölünmez
Çankırı

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

Ceyda
Bölünmez

Çankırı

Ceyda
Bölünmez

Çankırı



SAYFA  05 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

7 Mayıs 2025 Çarşamba 5GÜNCEL Editör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Anayasa Mahkemesi (AYM), Hayvanları
Koruma Kanununda Değişiklik Yapılmasına
Dair Kanunu'nun 17 maddelik yasanın 16

maddesinin iptali ve yürürlüğünün durdurulması
istemini bugün esastan görüşecek. Uzmanlar ve
hayvanseverler AYM’nin tutarlı, sürdürülebilir ve
vicdanlı bir karara imza atmasını istiyor. 

‘İPTAL EDİLMELİ!’
AYM Başkanı Kadir Özkaya’ya seslenen Hayvan

Hakları Federasyonu (HAYTAP) İzmir Temsilcisi
Esin Önder, “Hayvan hakları savunucusu
dostlarımızla birlikte, hayvanların katledilmesinin ön
açan 7527 sayılı yasanın iptali için Türkiye genelinde
100 bin imza topladık ve Anayasa Mahkemesi'ne
sunduk. Bu yasa, hayvanların ölümüne ve
hapsedilmesine olanak tanıdığı için Anayasa'ya
aykırıdır. Basın açıklamalarımızda, bu uygulamanın
derhal son bulmasını talep ettik. Sokak hayvanlarının
“uyutulmasını” içeren bu yasa, ülke genelinde eş
zamanlı eylemlerle protesto edilmiştir. Anayasa
Mahkemesi’ne, “yaşamdan ve yaşatmaktan yana ol.
Bu kan kokan yasayı iptal et” çağrısında
bulunduk. Bugün, Anayasa
Mahkemesi'nin gündeminde 7527
sayılı yasayla ilgili iptal ve
yürürlüğünün durdurulması
talepleri var. Anayasa Mahkemesi
Başkanı Kadir Özkaya'nın adalet
ve vicdan vurgusuyla, eğer
gerçekten vicdanlıysa, bu
kanunu iptal etmelidir” dedi.

YOKLARIN KANUNU
Bunca eksiğin sadece

kanun yapmakla
tamamlanamayacağını
vurgulayan Önder, “Kanun
üzerinde geniş bir mutabakat
sağlanması zorunludur; aksi
takdirde olumsuz sonuçlar
kaçınılmaz olacaktır. Sokak
hayvanları ve hayvan hakları,
siyasete malzeme yapılacak bir
konu değildir. Sorunların
çözümünde merkezi iktidar, yerel
yönetimler ve sivil toplum
kuruluşları iş birliği yapmalı ve
bilimsel verilere dayanmalıdır.
Türkiye genelinde toplatılmak
istenen milyonlarca sokak
hayvanı varken yalnızca 200-300
bakım evi bulunmaktadır.
Yıllarca bu konuya bütçe
ayrılmadı ve gerekli altyapılar
oluşturulmadı. Dünya
standartlarına uygun bakım evleri,
veteriner hekimler ve uzman
personel yetersizdir. Kısırlaştırma

üniteleri eksiktir ve gerekli cerrahi malzemeler bile
bulunmamaktadır. Yerel yönetimin bakım evi yapma
yer tahsis talebini ilettiğimiz İzmir İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, Doğa Koruma ve Milli Parklar İzmir
Şube Müdürlüğü ve Tarım ve Orman Bakanlığı’nın
farklı kademeleri topu birbirlerine atıyor. Bizim,
görevini bilen ve inisiyatif alabilen bürokratlara
ihtiyacımız vardır” diye konuştu.

‘MAĞDURİYET GİDERİLSİN’
Mevcut haliyle kanundan kaynaklı olarak sokak

hayvanları ve veteriner hekimlerin büyük bir
mağduriyet yaşadığına dikkati çeken Belediye

Veteriner Hekimleri Derneği
Genel Sekreteri Sinan Okçuoğlu,
“2024 Temmuz ayında revize
edilen 5199 sayılı Hayvanları
Koruma Kanunu'nda, özellikle
köpeklerin sokaklardan
toplanarak bakım evleri ya da
doğal yaşam alanı olarak tasvir
edilen barınaklara kapatılması ve
bir daha sokağa bırakılmaması

emredildi. Aynı yasa, altyapının tamamlanarak 2028
yılı sonunda sokakta hayvan kalmaması konusunda
da bir milat koydu. Ancak henüz altyapısı olmayan
bine yakın belediyenin bir anda sokaklardaki tüm

köpekleri toplayarak bakım evlerine kapatması
mümkün değildir. Ayrıca, siyasilerin vermiş

olduğu demeçler, gerek yasadan yana gerek
yasaya karşı olsun, yapılan açıklamalar
özellikle sahipsiz hayvanların yanında
veteriner hekimleri de mağdur etmiştir. Bu

bağlamda, ayın 7'sinde Anayasa
Mahkemesi'nin yasayı mevcut haliyle iptal
etmesi, hem sahipsiz hayvanlar açısından

yaşanacak mağduriyeti hem de belediyede
çalışan veteriner hekimlerin yaşadığı

mağduriyeti giderecektir. Umudumuz, sahipsiz
hayvanlarla ilgili yaşanan sorunların çözümünde
daha makul ve mantıklı çözümler üretilmesi

yönündedir” şeklinde konuştu.

‘ÖLDÜRMEK ÇÖZÜM DEĞİL’
Kanunu, Anayasa Mahkemesi’nin (AYM)

uygulama açısından gerçekçi ve saha ile uyumlu bir
yaklaşım sergilenme yönünden incelemesi
gerektiğine vurgu yapan İzmir Veteriner Hekimleri
Odası Başkanı Selim Özkan, “Sadece ‘hayvanları
toplayın’ demekle bu iş olmaz. Bunu ‘yarın yapın’
demek, fiziki ve maddi açıdan mümkün değildir.
AYM'nin toplantısında, uygulama açısından
gerçekçi ve saha ile uyumlu bir yaklaşım
benimsenmelidir. Yapılan söylemler ile uygulanan
eylemler arasındaki tutarlılık sağlanmalıdır; aksi
takdirde bu sorunun altından kalkmak mümkün
olmaz.

Mevcut kanundaki gibi hayvanların toplanması
isteniyorsa büyük ve küçük olarak ayrılması, yeterli

beslenme sağlanması, veteriner hekim, teknik ve
yardımcı personel temini de gereklidir. Bu süreç,
ciddi bir kaynak gerektirir.

Bugüne kadar bu adımlar atılmadı. Şimdi geriye
dönüp suçlamaların bir anlamı yok, önümüze
bakmalıyız. Unutmayalım ki, hayvanları öldürmek
çözüm değildir. Yok ettiğimizde, doğa boşluğu başka
bir hayvanla doldurur. Fransa'daki kedi örneğinde
olduğu gibi, kedilerin yok edilmesi farelerin istilasına
yol açmıştır. Öldürmekle hiçbir yere varamayız; bu
nedenle, uygulanabilir ve sürdürülebilir çözümler
geliştirilmesi gerekmektedir” diye konuştu.

3 ÖNEMLİ SÜREÇ
Planlı ve sürdürülebilir hayvan hakları için

topyekun bir seferberliğe ihtiyaç olduğunu dile
getiren Başkan Özkan, “Sokak hayvanları sorununu
çözmek için büyükşehir ve ilçe belediyeleri, kanunda
belirtilen bütçelerini kullanarak altyapı ve personel
eksikliklerini gidermeleri amacıyla belirli bir süre

tanınmalıdır. Bu
süreç boyunca,
belediyelerin
eksikliklerini
düzenli olarak
kontrol etmek
önemlidir. Etkin
bir kısırlaştırma
programı
uygulanmalı ve

bu program, sokak hayvanlarının
kontrolsüz üremesini önlemek için
uzman veteriner hekimler ve teknik
personel tarafından sürdürülebilir
bir şekilde yürütülmelidir. Ayrıca,
her hayvana çip takılması sağlanmalı, bu uygulama
kaybolan veya terk edilen hayvanların sahiplerine
geri dönmesini kolaylaştıracaktır. Veteriner hekimler

ve polislerden oluşan Vetpol ekipleri, kamusal
alanlarda sokak hayvanlarının durumunu takip
etmeli ve çipli hayvanların tespitini sağlamalıdır. Ev
ve iş yerlerinde kedi ve köpek bakımı yapan
vatandaşlara ise kentli pati kartı verilerek, bu
hayvanların bakımı ile aşıları belediyeler tarafından
ücretsiz gerçekleştirilebilir” şeklinde konuştu. 

‘SEVGİ ŞİDDET DOĞURMAZ’
Hayvan sevgisini kalkan yaparak etrafa

saldırılması yerine hayvanseverliğin gereklerinin
yerine getirilmesi gerektiğini belirten Başkan Özkan,
“Hayvansever edasıyla belediyelerdeki veteriner
hekimlere ve teknik personele emir vermeye
kalkanlar var. Aynı zamanda, veteriner hekimlere
şiddet uygulayanlar da mevcut. Sözde hayvan hakları
savunuculuğu yaparak insan haklarını ihlal edenleri
hoş görmemiz mümkün değildir. Veteriner hekimler
ve teknik personel, hayvanların yaşaması için var
gücüyle çalışıyor. Büyük laflar eden sözde

hayvanseverler konu
sahiplenmeye
geldiğinde maalesef
ortada yok.
Çokluğuyla övünen
hayvansever
dernekleri üyelerine
sahiplendirme
yaptırsın.
HAYBİS’e
kayıtlarını
yaptırsınlar. Bize
gelsinler İzmir’deki
gönüllü
kliniklerimizle

birlikte her yıl 5 bin hayvanı kısırlaştıralım. Sokakta
sadece yem atmak veya vicdanı rahatlatmakla
hayvanseverlik olmaz; sahiplenmek gerekiyor!” dedi. 

35 yıllık siyasi hayatımda; iki büyük
ilçenin ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi meclis üyeliğini,

Türkiye’nin en büyük ilçelerinden biri
olan (o dönemde Konak ve Karabağlar
tek ilçeydi) Konak İlçe Başkanlığı’nı, il
başkan yardımcılığını, kent konseyi
başkanlığını ve onlarca sivil toplum
kuruluşunda önemli görevleri üstlendim.
Bu tecrübeyle çok net söylüyorum: 

“İktidara giden yol yerel
yönetimlerden geçer.”

Bu tespitime kimsenin itiraz edeceğini
sanmıyorum. Belediye başkanları bir
kentin “şehremini” dir. Yani halkın
güvenini kazanmış, adeta kentin
emanetçisi olan kişilerdir. Seçildiği
ilçede halkıyla iç içe olan, onları
dinleyen, sorunlara çözüm üreten,
STK’larla doğru ilişkiler kuran, vizyon
sahibi, tuttuğunu koparan, proje üreten
ve kaynak bulan; işçisiyle, memuruyla
barışık başkanlar, belediyede ve halkta
aidiyet duygusu yaratır bu da o halkın
başkanın partisine oy vermesine yol açar.
Bu başkanlar sadece kendi partilerinin
oylarını korumakla kalmaz, üzerine oy da
ekler. Böylece partilerini iktidara

taşıyacak yolu açarlar. Belediye
başkanlarına yönelik beklentiler daima
yüksektir. Çünkü halk, onu ailesinden
biri gibi görür. Bu da başkanlarımızın
topluma karşı sorumluluklarını kat kat
artırır. Bu yüzden belediye başkanları
toplumla olan ilişkilerine özel önem
göstermelidir. İşinin ne kadar önemli
olduğunu kavramalı, vebal taşıdığını
unutmamalıdır.

İMKANSIZLIK BAHANESİ
“İmkânsızlık” bahanesine

sığınmamalıdır. Toplumun ortak
ihtiyaçlarını, aldığı yetki ve kamusal
kaynakları kullanarak karşılamaya
çalışmalıdır. Ama ne yazık ki, bazı
başkanlar bir süre sonra topluma hizmet
etmeyi bırakıp sadece kendi varlığını
sürdürmeye, kendilerini garantiye
almaya yöneliyor. Oysa bir belediye
başkanı kapısını halka açık
tutmalı, halkın içinde olmalı,
halkla kaynaşmalıdır. Gelişen
teknolojiye ayak uydurmalı,
tanınan ve sevilen biri olmalı;
doğrularından taviz vermemeli,
sosyal faaliyetlerde bulunmalı,
vizyon sahibi olmalıdır. Aynı
zamanda çalışkan ve cesur
olmalı, sorunların üzerine
kararlılıkla gitmelidir. Belediye
başkanlarının en iyi çalışma
arkadaşları ise meclis üyeleridir. Sadece
meclis toplantılarında hatırlanan meclis
üyeleriyle değil, birlikte yöneten bir
anlayışla çalışmak gerekir. Aksi takdirde
bir gün yalnız kalınması kaçınılmazdır.
Unutmayalım ki belediyecilik, sosyal
fayda sağlayan, ekonomik bir faaliyettir.
Her Belediye Başkanı önemli bir bütçe
yönetir. Belediye başkanlığı basiretli bir

iş adamı yetkinliğidir. En önemli farkı,
elde edilen sonuç ‘kar' değil, sosyal
faydadır. Belediyeler bütçelerinin
yetersizliğinden yakınsalar da, doğru
yönetilen her bütçe büyük, kötü yönetilen
her bütçe küçüktür. Günümüzde
belediyelerin para sorunu yanında,
başkanların  vizyon sorunu da vardır.
Bütün bu niteliklere sahip bir belediye
başkanını seçmenin en doğru ve en
demokratik yolu ise ön seçimdir. 

ADAY SÜRECİ
Son yıllarda maalesef CHP’nin ön

seçim yöntemini terk etmesiyle, aday
belirleme

süreci
birkaç kişinin iki
dudağı arasında kaldı. Tartışmalar
yaratarak atanan adayların seçim
başarıları ve yönettikleri belediyelerdeki
performansları daha fazla sorgulanır
hale geldi. Yerel seçimler, partiler için

sadece sandık sınavı değil; halkla
kurdukları bağın, liyakat anlayışlarının
ve örgüt içi demokrasinin ne kadar
işlediğinin de turnusolüdür. Geçmiş
dönemlerde CHP, ne yazık ki bu süreçte
birçok il ve ilçede aday belirleme
yöntemleriyle ciddi tartışmalara neden
oldu. Parti içi geleneklere, örgüt
hafızasına ve yerel dinamiklere kulak
verilmeden yapılan atamalar; sadece
seçimi değil, partinin geleceğini de
tehlikeye atacak hatalara zemin
hazırladı. Ön seçim taleplerine kulak
tıkandı, aday belirleme süreçleri
şeffaflıktan uzak yürütüldü. Yerelde
karşılığı olan, halkın benimsediği isimler

yerine, merkezden dayatılan, tabanın
içine sinmeyen isimler tercih

edildi. Bu durum, bazı
bölgelerde parti içinde

kırılmalara, sandıkta ise
küskün seçmenlere yol

açtı. Şimdi gelelim
güzel İzmir’imize…
CHP’yi iktidara
taşıyacak, başarı
hikâyesi yazmış,
halkta işte benim

başkanım diyecek
belediye başkanı sayısı

nedir derseniz; maalesef
bu 2,3 kişiyi geçmiyor. O

halde suçlu kim? CHP’ye oy
verip vermeme arasında kalan

halk mı, yoksa doğru yöntemlerle
aday belirlemeyen yöneticiler mi? Ama
şimdi geçmişin hatalarını bir kenara
bırakma zamanı. Artık iktidara en yakın
parti olan CHP’nin bundan sonraki tüm
aday belirleme sürecinde ön seçimi esas
alması gerektiğini hep birlikte
haykıralım!

İktidara giden
yol belediye
başkanlarından
geçer?! YELEKLİ

YERELDEN YÜKSELEN SES
UĞURuguryelekli@hotmail.com
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Sinan Okçuoğlu

Selim Özkan

AYM’nin merhametli bir kararı için umutlar kenetlendi. Adaletin şefkatli
vicdanında yankılanan sesler, can dostlara kıyılmaması çağrısı yapıyor 
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Binlerce Karşıyakalı, baharın
simgesi Hıdırellez’i müzik, dans
ve coşku dolu bir kutlamayla
karşıladı. Karşıyaka Belediyesi
tarafından düzenlenen şenlikte
hem gelenekler yaşatıldı hem de
baharın umut dolu ruhu hep
birlikte paylaşıldı. Ahmet Taner
Kışlalı Rekreasyon Alanı’nda
gerçekleştirilen etkinliğin
açılışında Karşıyaka Belediyesi
Halk Dansları Topluluğu, Alper
Özarslan ve Burak Elibüyük
rehberliğinde sahnelediği Roman
gösterisi ile izleyenlere görsel bir
şölen yaşattı. Ardından Karşıyaka
Belediye Orkestrası, Şef Hüseyin
Çetin yönetiminde seslendirdiği
eserlerle alana toplanan
kalabalığa müzik ziyafeti sundu.

ATEŞ YAKILDI
Hıdırellez ruhunu yaşatan

konser programında önce Seda
Öztürk, ardından da Mutlu
Dindar sahne aldı. Şarkılarıyla
baharın neşesini taçlandıran
sanatçılar, katılımcılara bayram
havasında bir akşam yaşattı.
Ayrıca, Karşıyaka Belediyesi Afet
İşleri Müdürlüğü ve Sağlık İşleri
Müdürlüğü personellerinin
yönlendirmesiyle Hıdırellez ateşi
yakıldı. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal ve eşi Altan Ünsal,
ardından vatandaşlar dileklerini

dileyerek ateşin üstünden atladı.
Şenliğin finalinde sahneye çıkan
DJ Akşit ise enerjik
performansıyla geceye hareketli
bir kapanış yaptı. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
“Bugün burada; baharın
coşkusunu, bereketin müjdesini
ve birlikteliğin sıcaklığını

paylaşmak için bir aradayız.
Hıdırellez; umutlarımızı,
dileklerimizi ve sevincimizi
birleştiren, doğayla bağ
kurmamıza vesile olan köklü bir
gelenek. Karşıyaka Belediyesi
olarak kültürel mirasımıza sahip
çıkıyor, bu değerleri yaşatarak
kent aidiyetini güçlendirmeyi

önemsiyoruz. Hıdırellez ateşi,
hepimiz için sağlık, bereket ve
güzel günlerin simgesi olsun. Bu
akşam bizimle olduğunuz için
teşekkür ediyor, dileklerinizin
kabul olmasını diliyorum.
Hıdırellez Bayramımız kutlu
olsun” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, ruhsat işlemlerini
kolaylaştırmak amacıyla ‘e-ruhsat’
uygulamasını hayata geçiriyor. Meclis
Salonu’nda yapılan tanıtım toplantısına katılan
Başkan Ömer Eşki, bu adımın belediyenin dijital
dönüşüm vizyonunun bir parçası olduğunu
vurguladı. Eşki, amaçlarının vatandaşların
hizmetlere daha hızlı ve memnuniyetle
ulaşmasını sağlamak olduğunu belirtti. Yeni
sistemle birlikte yapı ruhsatı işlemlerini
internet üzerinden daha pratik şekilde
tamamlayabilecek. Bornova Belediyesi,
vatandaşların ruhsat işlemlerini daha hızlı ve
kolay bir şekilde yapabilmesini sağlamak
amacıyla kurumsal internet sitesi üzerinden
sunacağı e-ruhsat uygulamasını tanıttı. Bornova
Belediyesi Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen
bilgilendirme toplantısına, Ruhsat Müdürlüğü

personeli ile uygulamanın doğrudan muhatabı
olan vatandaşlar katıldı.  Sunumun ardından
soru-cevap bölümüyle devam eden toplantıya
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki de
katılarak sürecin vizyon boyutunu anlattı.
Başkan Ömer Eşki, Bornova Belediyesi'nin son
bir yılda üç temel dönüşüm üzerinde çalıştığını
belirterek, “Kentsel dönüşüm, yeşil dönüşüm ve
dijital dönüşüm. Bu üç başlık, bizim Bornova için
seçtiğimiz yol haritasını oluşturuyor. E-ruhsat
uygulaması da bu dijital dönüşüm
vizyonumuzun önemli bir adımıdır” diye
konuştu.

Dijital dönüşümün sadece belediye içinde
teknoloji kullanımını artırmakla sınırlı
olmadığını vurgulayan Eşki, amaçlarının
vatandaşların da bu dönüşümden doğrudan
faydalanması olduğunu söyledi. (Haber Merkezi)
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Çiğli Belediyesi, Anneler
Günü’nü ilçede düzenlediği
renkli ve anlamlı etkinliklerle
kutluyor. Kadın emeğini ön
plana çıkaran Anneler Günü
Kermesi, yoğun ilgiyle
kapılarını açtı. 7 Mayıs’a kadar
açık kalacak olan kermes,
hem el emeği ürünleri hem de
sıcak atmosferiyle
ziyaretçilerini bekliyor.
Belediye, Anneler Günü
vesilesiyle hem kadın emeğini
desteklemeyi hem de
annelere özel bir gün
armağan etmeyi hedefliyor.
İlçede her yaştan vatandaşı bir
araya getiren bu etkinlikler,
dayanışma ve sevgi dolu

anlara sahne oluyor.
Kermeste, takı
tasarımlarından Amigurumi
oyuncaklara, deri ve hasır
çantalardan örgü kıyafetlere,
seramik ürünlerden ev yapımı
lezzetlere kadar birçok farklı
ürün sergileniyor. Kadın
üreticilerin el emeği göz nuru
ürünleri, hem hediyelik eşya
arayanlara hem de anlamlı bir
alışveriş yapmak isteyenlere
hitap ediyor. 9 Mayıs Cuma
günü Sasalı Kent Ormanı’nda
düzenlenecek olan Anneler
Günü Pikniği ile kutlamalar
doğayla iç içe, keyifli bir
buluşmayla devam edecek.
(Haber Merkezi)

ANNELER GÜNÜ’NE
ERKEN KUTLAMA…
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Hıdırellez Konak’ta
coşkuyla kutlandı…
İzmir’in kalbi Konak’ta baharın müjdecisi
Hıdırellez, her yıl olduğu gibi bu yıl da
coşkuyla kutlandı. İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve Konak Belediyesi’nin Ege
Mahallesi’nde ortaklaşa düzenlediği
şenlikte vatandaşlarla bir araya gelen
Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu, Roman
müzikleri eşliğinde dans etti ve ateşin
üzerinden atlayarak dilek tuttu.
İzmirlilerin büyük ilgi gösterdiği şenliğe
Başkan Mutlu’nun yanı sıra CHP Konak
İlçe Başkanı Ozan Ali İlgazi, Roman sivil
toplum kuruluşlarının temsilcileri ile çok
sayıda vatandaş katıldı. Yenişehir ve 26
Ağustos mahallelerindeki şenliklere de
katılan Başkan Mutlu, vatandaşların yoğun
ilgisiyle karşılandı. (Haber Merkezi)

Başkan Denizli
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Çeşme Belediyesi Meclis Toplantısı, Lal
Denizli’nin başkanlığında gerçekleştirildi.
Önemli gündem maddelerinin karara
bağlandığı toplantıda, Çeşme’deki 18 yaş
üstü kadınlara yönelik Toplumsal Cinsiyet
Eşitliği, Ekonomik Haklar ve İletişim
Seminerleri’nden oluşan ve Kadının İnsan
Hakları Yeni Çözümler Derneği tarafından
geliştirilen 16 haftalık ‘Kadının İnsan
Hakları Eğitim Programı’nın, Çeşme
Belediyesi iş birliği ile uygulanabilmesine
ilişkin sunulan Kadının İnsan Hakları
Derneği ve İzmir Kadın Dayanışma Derneği
ile ortak iş birliği protokolü imzalanmasına
ilişkin madde kabul edildi. Başkan Denizli,
“Refahın, mutluluğun, huzurun olduğu bir
sezon geçirmemizi temenni ediyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Hıdırellez Selçuk’a 
bereketiyle geldi
Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz
Ceritoğlu Sengel, uzun süredir çalışmaları
devam eden Belevi Fırını ve unlu mamuller
üretimi kapsamında ikinci kez deneme
üretimine katıldı. Başkan Ceritoğlu
Sengel, deneme üretiminde fırından çıkan
500 adet ekmek, simit ve poğaça çeşitlerini
Belevili vatandaşlara ücretsiz olarak
dağıttı. Başkan Ceritoğlu Sengel şunları
söyledi: “Hıdırellez, baharın müjdecisidir;
berekettir, bolluktur. Bugün yepyeni bir
solukla Belevi’deyiz. O yüzden bugün
yaptığımız üretimlerin tamamını
halkımızla tekrar paylaşacağız. Bunun
sebebi de hem şans getirmesi hem de
Belevililere ve bizlere bereket getirmesi
dileğimizdir.” (Haber Merkezi)
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Karşıyaka’da bahar
bir başka karşılanır
Karşıyaka Belediyesi’nin düzenlediği Hıdırellez Şenliği, binlerce kişinin katılımıyla
unutulmaz anlara sahne oldu. Başkan Yıldız da dilek dileyerek ateşin üstünden atladı

Yıldız
Ünsal 

Urla Belediyesi ilçenin yaşam
kalitesini artırmak için Fen İşleri,
Park ve Bahçeler ve Temizlik
İşleri Müdürlüğü ekiplerince
kapsamlı bir hizmet seferberliği
başlattı. Yapılan çalışmalar ise
ilçe genelinde büyük memnuniyet
yarattı. Ekipler tarafından Urla’ya
yeni parklar kazandırılırken aynı
zaman da mevcut parkların bakım
ve onarım çalışmaları
tamamlandı. Dikilen ağaçlar ve
mevsimlik çiçekler ise ilçeye
güzel bir hava kattı. Tüm
mahallelerde gece-gündüz
demeden temizlik çalışmaları
sürerken, ana arterlerde yol
yıkama çalışmaları

gerçekleştiriliyor. Altyapı
çalışmaları sonucu yollarda
oluşan bozukluklar tek tek
onarılırken ilçenin ulaşımı daha
konforlu hale getiriliyor. Urla
Belediye Başkanı Selçuk Balkan;
“Yaz ayı yaklaşıyor. Yangınları
riskine karşı ormanlık
alanlarımızın kıyılarını
temizlemeye devam ediyoruz.
Bizler ormanlarımızı, denizimizi,
tarihi yerlerimizi koruyup gelecek
neslimize güzel bir şekilde
bırakmak istiyoruz. Urla bizim
geleceğimiz, geleceğimizi
koruyacağız, daha güzel olması
için çalışmalarımızı sürdüreceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)
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Ömer
Eşki
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Birleşik Krallık Ankara Büyükelçisi Jill
Morris ve beraberindeki heyet, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ı makamında ziyaret etti. Ziyarette Jill
Morris ile Konsolos Neale Jones, İngiltere’nin
İzmir Konsolosluğu yetkilileri, İzmir
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter
Yardımcısı ve ESHOT Genel Müdürü Övünç
Özgen ile bürokratlar yer aldı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İngiliz vatandaşlarını İzmir’de
görmekten memnuniyet ve daha fazla hizmet
sunmaktan mutluluk duyacaklarını söyledi.
Toplu ulaşım, körfez, yeşil dönüşüm,
yenilenebilir enerji, atık yönetimi ve kent
altyapısına dair projeleri anlatan  Başkan
Tugay, bu yıl 94’üncü kez düzenlenecek İzmir
Enternasyonal Fuarı ve 19’uncusu yapılacak
“TTI İzmir “Uluslararası Turizm Ticaret Fuar
ve Kongresi” hakkında bilgi paylaştı. Başkan

Dr. Cemil Tugay, İngiliz kültürünün İzmir
halkı tarafından daha yakından tanınması için
kültürel etkinlikler düzenlenmesinden
memnuniyet duyacaklarını belirtti.

SAĞLIK TURİZMİ
Birleşik Krallık’ın Ankara Büyükelçisi Jill

Morris, İzmir’in kültür, gastronomi, deniz,
spor ve sağlık alanlarında İngiliz vatandaşları
için popüler bir destinasyon olduğunu belirtti.
Büyükelçi Morris, kentin önümüzdeki
dönemde de bu ilgiyi koruyacağını ifade
ederek, Birleşik Krallık’ın Türkiye’deki
firmalarla iş birliğini güçlendirmeye
odaklandığını, özellikle tarım teknolojileri ve
yenilenebilir enerji sektörlerinde hareketlilik
yaşandığını söyledi. Sağlık turizminin hızla
büyüdüğünü, her yıl daha fazla turistin bu
amaçla Türkiye’ye geldiğini aktaran Morris,
İzmir’in sağlık turizminde geçen yıl en çok

tercih edilen şehirlerden biri olduğunu söyledi.
Büyükelçi Morris, İzmir Enternasyonal
Fuarı’na katılım için gerekli temaslarda
bulunacağını da söyledi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay,
Birleşik Krallık Türkiye Büyükelçisi Jill Morris’i

ağırladı. Ziyarette fuarlar, sağlık turizmi, yenilenebilir
enerji konularında iş birliği fırsatları konuşuldu 

Azerbaycan’ın merhum
Cumhurbaşkanı Heydar Aliyev’in 102.
doğum yıl dönümü ‘Gül Bayramı’ adıyla
düzenlenen program ile kutlandı. Aliağa
Kaymakamlığı, Aliağa İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından Aliağa Heydar
Aliyev Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi’nde organize edilen programa;
Aliağa Kaymakamı Zekeriya Güney,
Aliağa Belediye Başkanı Serkan Acar,
Azerbaycan Ankara Büyükelçiliği Eğitim
Müsteşarı Doç.Dr. Necibe Nesibova,

İzmir İl Milli Eğitim Müdürü Ömer
Yahşi, Aliağa İlçe Milli Eğitim Müdürü
Dr. Erdoğan Akyüz, siyasi parti
temsilcileri, SOCAR temsilcileri,
öğretmenler ve öğrenciler katıldı. Okul
içerisinde Heydar Aliyev’in hayatını konu
alan resimler sergilendi. Türkiye ve
Azerbaycan milli marşlarının
okunmasıyla başlayan programda şiir ve
kompozisyon dallarında dereceye giren
öğrencilere ödülleri takdim edildi.
(Haber Merkezi)
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Kuşadası Belediyesi ile Kuşadası Eğitim
ve Geliştirme Vakfı (KEGEV) iş
birliğinde Dağ Mahallesi’nde hizmet
veren SEYAKMER’de son olarak
hayvan sevgisi temalı ‘Şiir ve Öykü
Atölyesi’ düzenlendi. 30 Nisan’dan bu
yana 13 farklı okulda, gruplar halinde
toplam 195 öğrencinin katıldığı atölye
çalışması, iki bölümden oluştu.
Çalışma kapsamında Filiz Sarıgöz Batı
tarafından yaratıcı drama eğitimi
verilen öğrencilerden hayvan sevgisi
temalı şiir ve öykü yazmaları istendi.
Öğrencilerin duygu ve düşüncelerini
kelimelerle ifade etme becerilerini
geliştiren atölye çalışması, çocukların
empati ve duyarlılıklarının gelişimine
de katkı sundu. (Haber Merkezi)

Can dost sevgisi dizelere döküldü
Baharın gelişini müjdeleyen Hıdırellez,

Dikili’de coşkuyla kutlandı. Dikili
Belediyesi Kent Orkestrası tarafından
İsmetpaşa Mahallesi Taş Dede Mevkii’nde
düzenlenen Hıdırellez Şenliği’nde çok
sayıda vatandaş doyasıya eğlenerek
baharı karşıladı. Dikili’de faaliyet
gösteren  Roman dernekleri
başkanlarıyla birlikte vatandaşlara
seslenen Dikili Belediye Başkanı Adil
Kırgöz  “İsmetpaşa Mahallemizdeki
Hıdırellez eğlencemizle baharı hep
birlikte karşıladık. Hıdırellez’in ülkemize
ve ilçemize mutluluk, bereket ve huzur
dolu bir bahar getirmesini diliyorum.
Katılan, kalbi bizimle olan tüm
komşularımıza teşekkür ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

Şehir hastaneleri
acilen

kamulaştırılmalı
Pek çok vatandaşımız diyecek ki, şehir

hastaneleri zaten devletin neyi
kamulaştırıyorsun? Şehir hastaneleri
kamunun değil. Kamu Özel Ortaklığı
modeli ile yaşama geçirilen hastaneler.
Deha net anlaşılması için, şehir
hastanelerinin yapılış şekli, yap işlet, kirala,
devret modeliyle yapılan, otoyol, köprü,
havaalanı ve benzerleri ile aynı statüde
yapılan hastanelerdir. 

Devletin şirketlere verdiği garantili geçiş
ile nasıl ki, köprüden, tünelden, otoyoldan
geçmeyen aracın parasını 85 milyon
vatandaş olarak hep birlikte ödüyorsak,
şehir hastanelerinde de yatmayan hastanın
yatak parasını, tedavi olmayan hastanın
tedavi parasını Türkiye Cumhuriyeti
Devleti’nin vatandaşları olarak hep birlikte
ödüyoruz. Peki Şehir Hastaneleri’ne neden
karşıyız? Pek çok vatandaşımızdan
duyuyoruz. Ne güzel hastaneler, neden
karşı çıkıyorsunuz? Elbette laf olsun diye
karşı çıkmıyoruz. Devletimizin ve
milletimizin menfaatlerini düşündüğümüz
için karşı çıkıyoruz. Şehir Hastaneleri’nin
işletmesinde oluşabilecek risklerin
neredeyse tümü devlete ait. Şehir
Hastaneleri Sözleşmeleri, kamuoyundan sır
gibi saklanmış olsa da, gelen bilgilere göre
Şehir hastanelerinin yapımının bile kamu
ihale kanununa tabi olmaması, 

25 YILLIK SÖZLEŞME
25 yıllık işletme süresi boyunca, Sağlık

Bakanlığı’nın şirkete kira ödeyecek olması,
yani Sağlık Bakanlığı’nın hastanede kiracı
olması, Sağlık Bakanlığı tarafından garanti
edilen hizmet ödemelerinin yüzde 70
doluluk garanti edilerek ödenmesi,
ödemelerin döviz kuru üzerinden
yapılması, yüklenici firma dövizle
borçlanmış ise kur farkı ödemesi yapılması.
Vergiden muaf olması (Her türlü iş ve
işlemler ile düzenlenecek kâğıtlar, damga
vergisi ile harçlardan müstesnadır)

şirketin aldığı finansman kredisini
ödeyememesi durumunda krediyi devletin
ödeyecek olması. Kamunun özel şirket
adına borçlanmış olması. Sözleşmelerin
ticari sır diye saklanması, hastane
arazilerinin devlet tarafından verilmesi. 

Devlet ve özel şirket arasındaki
anlaşmazlıklarda, ihtilafa düşülmesi
durumunda 21.6.2001 tarihli ve 4686 sayılı
Milletlerarası Tahkim Kanunu
çerçevesinde çözümlenebileceğinin
kararlaştırılmış olması. Bilimsel verilere
göre hastanelerin yönetilebilir ve verimli
olması açısından, hastane yatak sayılarının
100-600 arasında olması öneriliyorken,
Adana 1550, Mersin 1250, Kayseri 1584,
Ankara-Bilkent 3660, Ankara-Etlik 3566,
Eskişehir1081, Bursa 1355, Elazığ 1040,
Gaziantep 1875, İzmir Bayraklı 2060,
Konya 1250, İstanbul-İkitelli 2662 ve
yapımı devam eden İstanbul Sancak tepe
Şehir Hastanesinin de 5000 yatak kapasiteli
olacağından yönetilebilir olmaması. Şehir
hastanelerinin alan olarak çok büyük
olması, inşaatı yapanlar için rant kapısı
olurken bakım, enerji vb. açıdan kamu için
çok büyük yük ve maliyetler getirmesi.
Dünya örneklerinde bir ülkede sınırlı
sayıda şehir hastanesi varken, Türkiye’de
sayının 32’yi bulmuş olması, genel olarak
şehirlerin dışında olması, bu durumun
sermaye açısından kentsel rant fırsatı
olurken halk için ciddi erişim zorluklarına
yol açması. Ve vatandaşlarımızın pek
çoğunun, özel hastanelere mahkum
bırakılmış olması.

Ve sayabileceğimiz pek çok gerekçeden
dolayı şehir hastanelerine karşıyız. Devlete
ve millete daha fazla zarar vermemesi için
acilen kamulaştırılmalıdır.

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Adil
Kırgöz

Gül Bayramı kutlandı

Kral’ın Büyükelçisi
Tugay’ı ziyaret etti

Serkan
Acar

Dayanışmanın
buluşma

noktası: Foça
Foça, 12-17 Mayıs 2025 tarihleri arasında 2. Kuzey

Ege Spor Oyunları’na ev sahipliği yapmaya
hazırlanıyor. Geçtiğimiz yıl Aliağa’da ilki düzenlenen
organizasyon, bu yıl daha geniş bir katılımla Foça’da
gerçekleştirilecek. Oyunlar, Kuzey Ege’nin genç
sporcularını bir araya getirerek hem sporu hem de
kardeşliği pekiştirecek. Foça Belediyesi ev
sahipliğinde düzenlenen tanıtım toplantısına İzmir
Vali Yardımcısı Ünal Çakıcı, İzmir Gençlik ve Spor İl
Müdürü Murat Eskici, Foça Kaymakamı Mehmet
Türköz ve Foça Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı
katıldı. Toplantıda, organizasyonun ilçeye sağlayacağı
katkılar ve müsabaka detayları kamuoyuyla paylaşıldı.
Aliağa, Bergama, Dikili, Foça, Kınık ve Menemen
ilçelerinden gelen 1217 sporcu; aquatlon, badminton,
basketbol 3x3, futbol, mini voleybol, oryantiring, plaj
voleybolu, satranç, SUP (stand up paddle), tenis ve
yelken olmak üzere toplam 12 branşta mücadele
edecek. Oyunlar boyunca toplam 583 müsabaka
gerçekleştirilecek. (Haber Merkezi)

Cemil
Tugay

Jill
Morris
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KUZEY Ege’nin berrak sularına uzanan
zeytin ağaçlarıyla bezeli Ayvalık sahası ve doğal
vasıfları ile koruma altındaki irili ufaklı adaları,
ilk bakışta romantik bir peyzaj sunuyor. Ancak
bu büyüleyici manzaranın ardında, kırsal alanda,
yaşanmışlık hafızasının son temsilleriyken ortak
kaderlerindeki terk edilmişlikle birbirlerini
kucaklayan antik ve yakın dönemlerin kalıntıları
yatıyor. Bir zamanlar yaşamın yer ettiği
manastırlar, şapeller, tarım endüstrisine ait
yapılar bugün rüzgârla savrulan toz ve çalılar
arasında ayakta kalma mücadelesi veriyor.

Yeterince belgelenmeden, öz bilgisi kayda
geçmeksizin kendi haline bırakılan bu kültür
varlıkları, insan müdahalesinin
ötesinde doğal erozyondan
depreme kadar pek çok tehditle de
karşı karşıya. Ayvalık’ın masalsı
coğrafyası içinde kırsal sahada
unutulmuş bir mirasın trajedisi,
her geçen gün daha da
derinleşiyor. 

Adramytteion Araştırmaları
Heyeti olarak 2015’ten bu yana
Edremit Körfezi’nde
sürdürdüğümüz yüzey
araştırmaları kapsamında, Ayvalık
ve adalarının kültürel varlıklarının
her geçen yıl daha fazla görünmez
hale geldiğine tanıklık ettik. Bu
buruk tanıklık literatür odaklı
üretimin yanı sıra kamu kurum ve
kuruluşlarıyla iş birliği içerisinde
atılması gereken adımlara bizi
yönlendirirken, farkındalık odaklı bir takım
çabanın da içine soktu. 

Elde edilen verilerle Ayvalık kırsalı ve
adaların bu kültürel boyutunun, farklı
ortamlarda başta yerel olmak üzere halka
sunulması da bu çabalar arasında olmaktadır.

Kültür varlıklarından somut örnekler
Ayvalık ve adaları, antik çağlardan Osmanlı

dönemine uzanan çok katmanlı bir mirasa ev
sahipliği yapıyor. Antik dönemde Hekatonnesoi
(“Yüz Adalar”) adıyla anılan bu takımada,
Pordoselene / Nasos ve Khalkis gibi yerleşimlere
ev sahipliği yapmıştır. Bugün bu antik
yerleşimlerin izleri ve fazlası başlıca olarak
Alibey (Cunda) (Moskhonisi) , Çıplak (Gymnos),
Güneş (Leios), Büyük Maden (Pyrgos) ve
Yumurta (Daskaleio) gibi adalarda görülmekte
olup; yakın zamanlı yüzey araştırmalarımız
Hellenistik’ten Bizans’a uzanan bir kültürel
sürece tanımlanan bu kalıntıların tespit ve
belgelenmesine odaklandı. 

Örneğin, Çıplak Ada’da Geç Klasik –
Hellenistik Dönem’de kullanılmış bir teras
yerleşimi ile kıyıda bir Erken Bizans Dönemi
bazilikası tespit arasındadır. Yumurta Adası’nda
ise Orta–Geç Bizans Dönemi’ne tarihlenen,
adayı çepeçevre saran surlarla güçlendirilmiş bir
deniz kalesi belgelendi. Bu bulgular, adaların
binlerce yıldır aralıksız bir insan etkinliği sahnesi
olduğuna işaret ediyor.

Osmanlı döneminde, özellikle 18. ve 19.
yüzyıllarda Ayvalık adaları tekrar canlanarak
yoğun bir yerleşim ve üretim alanına
dönüşmüştür. 1923’teki nüfus mübadelesine dek
büyük oranda Rum nüfusun yaşadığı bu
coğrafyada, Rum sivil mimarisinin özgün
örnekleri, dini yapılar ve tarımsal altyapılar inşa
edildi. Adalar genelinde çok sayıda manastır ve
şapel, tarım bahçeleri ve haneler deniz rotaları
üzerinde konumlanmış halde günlük hayatın
aktif parçalarıydı.

Yüzlerce yıllık geçmişe sahip kiliseler,
manastırlar, taş ocakları, şapeller ve Rum sivil
mimarisi örnekleri, artık rüzgârın, yağmurun,
bitkilerin ve en çok da ihmalkârlığın insafına
kalmış durumda. Bazıları ayakta, bazıları
çökmüş. Ancak neredeyse tamamı,
belgelenmeden, bir plan dahilinde korunmadan
kendi haline bırakılmış. Doğal erozyonun,
depremlerin ve tsunami tehdidinin yanı sıra
ilgisizlik ve sahipsizlik de bu yapıların kaderini
belirliyor.

Alibey (Cunda) Adası’nda da geniş bir alana
yayılmış manastırlar ve kiliseler dikkat çekiyor:
Örneğin adanın Pateriça mevkii dolaylarında
terkinden sonra yakın zamanda tespit ettiğimiz
Agioi Apostoloi Manastırı ile yazılı kaynaklarda
adı geçen Agios Basileios Şapeli (Birinci Köy) ve
Agios Dimitrios Şapeli (İkinci Köy) kalıntıları, bu
dönemin kırsal inanç hayatına ışık tutuyor.

Yine Cunda’da Dalyan Boğazı kıyısında Agia
Paraskevi Şapeli ile Dolap mevkiindeki isimsiz
bir şapel de yüzey araştırmaları vasıtasıyla ilk kez
kayıt altına alınanlar durumunda. Küçük
adalarda da benzer biçimde dini ve sivil yapılar
var: Güvercin Adası’nda yüksek duvarlı avlusu,

şapeli, sarnıcı ve yaşam alanlarıyla Agios
Georgios to Psifi Manastırı’nın harabesi duruyor;
Hasır Adası’nda Agios Georgios sto Seferi Şapeli
kalıntısı ile eski tuzla düzenlemeleri gibi.

Dolap Adası’nda antik dönemden kalma bir
taş ocağı da tespitlerimiz arasında; ilginç şekilde
aynı yerde geç Osmanlı döneminde bölgeye
gelen ziyaretçilerin kayaya kazıdığı rölyefler de
bulunuyor. Öte yandan, adalardaki zengin
tarımsal peyzaj unsurları da bu mirasın parçası
olup ada yamaçlarını sarmalayan kuru taş tarım
terası duvarları, küçük ölçekli bağ-bahçe izleri
görülüyor. 19. yüzyılda faaliyet göstermiş tuzlalar
(örneğin Hacı Apostol Tuzlası), dalyanlar ile yel

değirmenleri de bu kültürel peyzajın unsurları
olarak belgelenmiş durumda.

Adalarda ve kırsalda, örneğine Çıplak Ada’da
mübadele öncesi ziraatle uğraşan bir kırsal
yerleşimin harabelerinde gördüğümüz gibi, bir
asır önce zeytin ve hububat ilgisinde tarımla
ilişkili işlevsel durumda olan taş evler ve çiftlik
yapıları da bulunuyor. Bununla birlikte Çıplak ve
Güneş adalarında birer 19. yüzyıl deniz feneri
yerleşkesi bulunmakta olup; bunlar günümüzde
de işlevsel olup, birçok evreli lojman yapıları ve
bileşenleri ise harap durumdadır. Tüm bu
örnekler ve fazlası, Ayvalık ve adalarının zengin
bir kültürel peyzaj mozaiği barındırdığını
gösteriyor. Ne var ki, bugün bu mozaiğin
parçaları birer birer siliniyor.

Miras neden ve nasıl tehdit altında?
Bu değerli kültür varlıkları, bir dizi doğal ve

beşerî tehdidin kıskacında hızla yok olma riskiyle
karşı karşıya. Zaman ve doğal erozyon, en başta
gelen tehlike. Antikite ilgisindeki varlıklar daha
durağan, 1920’lerdeki mübadele ile boşaltıldıktan
sonra neredeyse bir asırdır bakımsız
kalan yapılar, rüzgâr, yağmur ve bitki
örtüsünün tahribatıyla her yıl biraz
daha çöküyor. Örneğin yüzey
araştırmalarında 2016 yılında üst
örtüsü ve duvarları halen sağlam
biçimde belgelediğimiz Alibey
Adası’ndaki Profitis Ilias
Manastırı’nın şapeli, aradan geçen
birkaç yıl içinde hızla çökmüş ve
2021’e gelindiğinde yalnızca apsis
duvarı kalacak şekilde tamamen
yıkılmış durumdadır. Yapının basına
yansıyan cenazesinde bile genel
tanımsızlık başrol oynamış, ismi
doğruyu yansıtılamamıştır.

Deprem ve tsunami riski, Ayvalık
çevresindeki kültür mirası için bir
başka ciddi tehdit. Bölge, aktif fay
hatlarına yakınlığıyla biliniyor.
Geçmişte yaşanan büyük depremler, Ayvalık’ta
ağır hasarlara yol açtı; örneğin 6 Ekim 1944’te
Edremit Körfezi merkezli 6,8 büyüklüğündeki
depremde 73 kişi yaşamını yitirmiş, en az 2.200
bina ağır hasar görmüştü. Böylesi bir sarsıntının,
halihazırda kırılgan durumda olan tarihi yapıların
ayakta kalan son kısımlarını da yıkıma uğratacağı
ortada. Tarih boyunca Ege’de defalarca örneği
görülen depremsellik ve deniz taşkınları,
hazırlıksız yakalanan miras değerlerini bir anda
silebilir.

Mirasın bugün tehdit altında olmasının
önemli bir nedeni de belgeleme eksikliği. Uzun
yıllar boyunca Ayvalık ve çevresindeki kültür
varlıklarına gereken profesyonel ilgi
gösterilmediği, bilimsel araştırmaların ihmal
edildiği görülüyor. 2015’ten bu yana bölgede
sistemli yüzey araştırmaları yürüten
Adramytteion Araştırmaları Platfomumuz’un
Ayvalık raporları, yerleşim merkezleri dışında
pek çok kalıntının araştırmalar öncesinde hiçbir
envantere kayıtlı olmadığını ortaya koydu. Bir
başka deyişle, onlarca manastır, şapel, antik
yerleşim kalıntısı bugüne dek “yok” hükmünde

idi; ne tescilli eser sayılıyor ne de koruma
planlarında yer alıyordu. Bu durum, kültür
varlıklarının resmen “meçhul” kalmasına yol
açmıştır.

Sevindirici olan, son yıllarda bu ihmalkârlığı
gidermeye dönük adımların atılmaya başlanması.
Adramytteion Araştırmaları Platformumuzun,
2015’ten itibaren kırsal alanlarda gerçekleştirdiği
kapsamlı yüzey taramalarıyla bir envanter
seferberliği başlatmış oldu. Sekiz yılı aşkın
süredir Edemit Körfezi genelinde devam eden
çalışmalarda, Ayvalık çevresinde daha önce kayıt
altına alınmamış çok sayıda kültür varlığı ilk kez
belgelenip haritalandı. Ekibimiz, bu bulguları

kullanarak Balıkesir Kültür
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu
ile iş birliği içinde tescil programı
yürütmekte. 

Son iki yılda kurul, programına
alınan önerilerin bir kısmını tescil
etmiş durumda; ancak bu durum
tüm kültür varlıklarının henüz bir
kısmını kapsıyor. Yani daha
yapılacak çok iş var. Öte yandan
çalışmalarımızda hazırladığımız
veri setlerini Ayvalık Belediyesi ile
paylaşarak mevcut UNESCO
Dünya Mirası adaylık sürecine bu
değerlerin dâhil edilmesi için
girişimlerde bulunmuş
durumdayız. 

Bu çabalar sayesinde, yıllardır
ihmal edilmiş belgelemelerin
eksikleri yavaş yavaş kapanmaya

başladığını umuyoruz. Gelgelelim, zaman
daralıyor – her geçen gün, kurtarılabilecek bir
yapı daha yıkılıyor veya izleri siliniyor. Bu
nedenle, koruma çalışmalarının çok daha acil ve
kapsamlı biçimde yürütülmesi gerekmekte.

Özellikle Ayvalık’ın UNESCO Dünya Mirası
Geçici Listesi’ne “Ayvalık Endüstriyel Peyzajı”
adıyla dahil edilmiş olması (2017), geniş kapsamlı
bir koruma vizyonunun habercisi. UNESCO
sürecinin gereği olarak oluşturulan Alan
Başkanlığı, kültürel ve doğal değerlerin birlikte
ele alındığı bir planlamayı hedefliyor. Bu sürece
bölgedeki akademik araştırma ekipleri ve sivil
inisiyatifler de katkı sunuyor, sunmalı. Nitekim
alanın korunması ancak bütüncül bir yaklaşımla
mümkün olabilir. Doğal ve kültürel mirası bir
arada değerlendiren, her bir yapıyı “kendine
özgü sorunları”yla ele alan planlama ve
müdahale ilkeleri geliştirilmeli. Ayvalık
adalarının sadece doğal güzellikleriyle değil,
üzerlerindeki her nevi antik ve yakın dönem
izleri, yerleşimleri, kaleleri,  manastırları, kilise

ve şapelleri, tarım ilişkili yapıları, tuzlaları ve taş
ocakları ile de bir “karma değer” vasfı taşıdığı
kabul edilmeli ve koruma politikaları bu çok
yönlü değeri yansıtmalıdır. Seçilmiş örneklerle
vurguladığı gibi, her geçen yıl izleri silinen bu
kültür varlıklarının tanınması, eşsiz doğasına
uygun koşullarda destinasyon değeri olarak ele
alınması ve böylelikle yaşatılarak korunması
büyük önem arz ediyor.

Koruma konusunda atılması gereken adımlar
aciliyet sırasına göre şöyle özetlenebilir:

Detaylı belgeleme çalışması: Yakın dönem
yüzey araştırmalarında, kırsal ve adalar sahası
genelinde çoğu ilk tespit olmak üzere birçok
belgeleme gerçekleştirilmiş, bir arşiv
oluşturularak veriler coğrafi altlıklara işlemiştir.
Nihayetinde başlayan tescil programı vasıtasıyla
sahadaki kültür varlıklarının bir kısmının tescili
gerçekleştirilmiştir. Ancak sahadaki tespiti ve
sistemli belgelemesi ilk kez yapılan kültür
varlıklarının kısmen de olsa ayakta olanlarının
dijital taramaları vasıtasıyla rölövelerinin
gerçekleştirilmesi, böylelikle tehdit karşısında
korunan durumun öz bilgisinin kayda geçirilmesi

elzemdir. Herhangi nedenle gerçekleşecek
tahribatı geri döndürmek, ya da yapılar özelinde
gerçekleştirilebilecek konservasyon ya da
restorasyon çalışması bu varlıkların bilgisi
detaylıca kayıt altına alınmadan mümkün
değildir. Bu ilgide akademik çerçevede bir iş
birliği ile arazi çalışmaları sürdürülebilir çerçeve
ve detaylanan ölçekte devam ettirilebilir. 

Hızlandırılmış tescil ve hukuki koruma:
Belirlenen tüm kültür varlıkları, ivedilikle tescilli
kültür varlığı statüsüne kavuşturulmalıdır. Tescil
işlemleri, ilgili koruma kurullarının öncelikli
gündemi olmalı; halihazırda süren program
genişletilerek kayıt dışı kültür varlığı
bırakılmamalıdır. 

Acil durum müdahaleleri: Çatısı çökmek üzere
olan bir kilise, duvarları ayrılmaya başlamış bir
manastır gibi kritik durumdaki yapılar için ilk
yardım müdahaleleri planlanmalıdır. Örneğin,
yıkılma tehlikesi bulunan duvarlar için geçici
destekleme (iskele kurulması), çatıları uçmuş
yapılarda temel güçlendirmeleri gibi önlemler
alınabilir. Bu sayede en azından ayakta kalan
kısımlar daha fazla zarar görmeden stabil hale
getirilebilir.

Bütüncül koruma planı ve alan yönetimi:
Ayvalık Adaları Tabiat Parkı sınırları içinde veya
dışında kalan tüm kültürel unsurları da içeren
bütüncül bir koruma planı hazırlanmalıdır. Bu
plan, doğal sit alanı statüsünü kültürel miras
envanteriyle entegre etmeli, gelişigüzel
uygulamaları engelleyerek bilimsel veriye dayalı
koruma kararları içermelidir. 

Toplum katılımı ve farkındalık: Yerel halkın ve
paydaşların bu mirasın değerini anlaması,
korunmasında aktif rol alması sağlanmalıdır.
Ayvalık ve çevre sahasının kültürel sürecini
aktaran sergi alanları, yürüyüş rotaları ve
tabelalandırma ile bu görünmez miras görünür
kılınabilir. Doğaya saygılı kültür turizmi rotaları
geliştirilerek hem ekonomik fayda yaratılabilir
hem de toplum sahiplenmesi artırılabilir.
Unutulmamalıdır ki, halkın benimsemediği bir
mirasın uzun vadede yaşatılması zordur. 

UNESCO sürecinin desteklenmesi: Ayvalık’ın
Dünya Mirası Listesi’ne adaylık yolculuğu,
bölgeye uluslararası ilgi ve kaynak çekme
potansiyeli taşıyor. Bu sürecin başarıyla
ilerlemesi için bilimsel çalışmaların bulguları
adaylık dosyasına entegre edilmeli, adalardaki
kültür varlıkları da “endüstriyel peyzaj”
anlatısının ayrılmaz parçası haline getirilmelidir.
UNESCO kriterlerinin gerektirdiği uzun vadeli
izleme, koruma ve yönetim mekanizmaları
kurulurken, uzman ekiplerin danışmanlığı
sürdürülmelidir. Dünya Mirası unvanı alınsa da

alınmasa da, bu süreç bölge için
bir koruma rehberi işlevi
görmelidir.

Ayvalık ve adalarının mirası
romantik peyzajdaki taş
duvarlardan ibaret değil. Bu
yapılar, bu toprakların geçmişine,
hafızasına ve kimliğine dair sessiz
anlatılardır. Onları korumak,
aslında kendi geçmişimizi ve
geleceğimizi korumaktır. Her
geçen yıl biraz daha silinen bu
izleri, ancak bugünden harekete
geçerek yaşatabiliriz.

Ayvalık ve adalarının kültür
mirası, tabiatın kucağında
unutulmuş bir hazine gibi
duruyor. Bu hazinenin parçaları
birer birer yitip giderken, aslında
yalnız tarihi yapılar değil, kolektif

hafızamızın bir bölümü de yok oluyor. Oysa ki
doğru planlama, farkındalık ve kararlılıkla
hareket edildiğinde, doğal peyzaj ile kültürel
mirasın iç içe geçtiği bu eşsiz coğrafya korunarak
geleceğe aktarılabilir. Zeytin ağaçlarının
gölgesinde harabeye dönmüş manastırlar, tekrar
ayağa kalkmasa bile en azından belgelenmiş ve
anlaşılmış olarak varlığını sürdürebilir; yeni
nesiller, bu topraklarda yaşamış farklı kültürlerin
izlerini görerek geçmişle bağ kurabilir. 

Ayvalık’ta artık alarm zilleri çalıyor –
kamuoyu, yerel yönetimler ve bilim insanları el
ele vererek acilen harekete geçmezse, bir sonraki
nesil bu adalarda sadece yıkıntı bile
göremeyebilir. Romantik bir peyzajın unutulmuş
emanetleri, hak ettiği değeri bulmalı; Ayvalık’ın
kültürel mirası yok olmayla değil, koruma ve
yaşatma hikâyeleriyle anılmalıdır. Bu bir çağrıdır:
Ayvalık’ın sesini duyalım, tarihine sahip çıkalım,
bu benzersiz mirası göz göre göre
kaybetmeyelim.

Kaynak: Dr. Hüseyin Murat Özgen /MSGSÜ
Arkeoloji Bölümü Öğr. üyesi Adramytteion
Araştırmaları Platformu Bşk.

Ayvalık ve adalarının kültür mirası,
tabiatın kucağında unutulmuş bir hazine

gibi duruyor. Ancak bu cennet ilçenin
kültür varlıkları deprem ve tsunami
nedeniyle ne yazık ki tehdit altında

BÜLENT
ÖZGEN
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Hüseyin Murat Özgen
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Türk İş Dünyası Konfederasyonu’nun, ülkenin farklı bölgelerde düzenleyeceği 
Yuvarlak Masa Toplantı Serisi’nin ilki, BASİFED ev sahipliğinde İzmir’de yapıldı

İş dünyasının gerçek 
sorunlarını konuştular

BASİFED Federasyon
Merkezi’nde yapılan toplantıya iş
dünyası temsilcileri ve iş insanları
katılırken, yuvarlak masalarda bir
araya gelen katılımcılar sahadaki
gerçek sorunları dile getirdi, çözüm
önerilerini sundu.  Toplantının
moderatörlüğünü  Türk İş Dünyası
Konfederasyonu (TÜRKONFED)
ekonomi danışmanı ve ekonomist
Can Selçuki üstlenirken, BASİFED
Yönetim Kurulu Başkanı Semiha
Güneş, yuvarlak masa katılımcısı
olarak etkinliğe katkı sundu.
BASİFED Başkan Yardımcısı Alp
Avni Yelkenbiçer, bu toplantı
serisini, ülkemizin dört bir yanındaki
iş dünyası temsilcilerinden doğrudan

veri toplamak, ortak akıl
ile çözüm önerileri
oluşturmak ve bu
önerileri kamuoyuna ve
karar vericilere taşımak
amacıyla hayata
geçirdiklerini söyledi.
Türkiye’nin kalkınma
yolculuğuna katkı
sunacak fikirlerin

İzmir’den yükseleceğine inandıklarını
belirten Yelkenbiçer, yuvarlak masa
formatı sayesinde herkesin görüşünü
özgürce ifade edebildiği, birbirinden
beslenen somut öneriler üreten bir
ortam yaratmayı hedeflediklerini

belirterek “Sahadan gelen güçlü ses,
ülkemizin geleceğini şekillendirecek
en sağlam dayanaklardan biridir”
diye konuştu. 

BASİFED genel sekreteri Münir
Sirhan Özen da, toplantının yalnızca
İzmir için değil, Türkiye genelinde
uygulanacak ekonomik politikalara
yön verecek nitelikte olduğunu
vurgulayarak, “İçinden geçtiğimiz
dönemde ekonomik belirsizlikler,
dijitalleşme, nitelikli insan kaynağı
eksikliği ve sürdürülebilirlik gibi kritik
başlıklar iş dünyamızın öncelikli
gündemini oluşturuyor. Sorunları
tespit etmekle yetinmemeli, çözüm
üretmeli ve iş birliğini
güçlendirmeliyiz” dedi.  İzmir’in

sadece tarihsel ve kültürel mirasıyla
değil, aynı zamanda sanayisi, tarımı,
girişimcilik ruhu ve ihracat
kapasitesiyle Türkiye’nin
kalkınma hamlesine her
zaman özel bir konumda yer
aldığının altını çizen Özen,
“Bu özellikleriyle de
TÜRKONFED’in sahadan
veri toplama ve bölgesel
eğilimleri anlama çabasına çık
değerli katkılar sunabilecek bir
kent olduğuna inanıyorum”
ifadelerini kullandı.   Ekonomist
Can Selçuki ise, bu çalışmanın
yalnızca veri toplamakla
kalmayacağını, aynı zamanda iş
dünyasının karar vericilere

doğrudan ulaşabileceği stratejik bir
platform oluşturduğunu belirtti.
Selçuki, “Türkiye'de sorunlar çoğu
zaman üst perdeden konuşuluyor.
Ancak biz burada gerçek sorunları,
sahadan gelen verilerle ve sektör
deneyimiyle ortaya koymak
istiyoruz. Finansmana erişimden
yeşil dönüşüme, dijitalleşmeden
nitelikli iş gücüne kadar birçok
yapısal sorunu yerinde tespit ederek
çözüm önerileriyle birlikte
Ankara’ya taşıyarak karar vericilere,
bakanlara sunacağız” dedi.

Elazığ, Ankara, Antalya,
Hakkari illerinde de yapılacak olan
Yuvarlak Masa Toplantı Serisi’nin
ilkinde İzmir’de altı temel başlık

altında görüş alışverişinde
bulunuldu.  Katılımcılar, bu
başlıklar altında
sektörlerinden edindikleri
saha tecrübelerini paylaşarak
mevcut durum analizleri ile
somut çözüm önerilerini
aktardı. Ortaya çıkan
çıktıların TÜRKONFED
tarafından diğer Anadolu

şehirlerinde düzenlenecek
toplantılarda da derlenerek, nihai
bir rapor haline getirilmesi
hedefleniyor. Toplantı serisinin
bundan sonraki ilk durağı ise
Elazığ olacak. (Haber Merkezi)

e-ticarette zirve 
‘yeme- içme’de
Geçen yıl e-ticarette öne çıkan

sektörlere ilişkin de bilgi veren
Ticaret Bakanı Ömer Bolat,
"Geçen yıl en yüksek oran yüzde
21,6 ile yemek sektörüne ait. Bu
sektörü yüzde 15,6 ile giyim,
ayakkabı ve aksesuar, yüzde 12,2
ile elektronik takip etti.
Dördüncü sırada ev, bahçe,
mobilya, dekorasyon ürünleri,
beşinci sırada da medikal,
kozmetik ve kişisel bakım
ürünleri geldi" dedi. (AA)

‘Asmanın bakımı
ihmale gelmez’
Manisa İl Tarım ve Orman Müdürü

Metin Öztürk, zirai don zararı
sonrası üreticilerin bağlarında
yapması gereken iş ve işlemlere
yönelik açıklamalarda bulundu.
Öztürk, “Asmanın fizyolojik yapısı
gereği, bu yıl gelişecek
sürgünler, 2026 yılında ürün
verecek çubukları oluşturacaktır.
Zarar gören bağlarda bitki
besleme, toprak işleme ve zirai
mücadele uygulamalarının
kesinlikle ihmal edilmemesi,
bağların sahipsiz bırakılmaması
bir sonraki sezon için büyük
önem taşımaktadır” dedi. (İHA)

Hidroelektrikte 
ilk 10 arasındayız
Türkiye, nisanda yayımlanan Global

Energy Monitor raporuna göre,
işletmede bulunan hidroelektrik
kapasitesiyle dünyada en yüksek
kapasiteye sahip 20 ülke arasında
ilk 10'a girdi. Küresel ölçekte
faaliyette olan santrallerin toplam
kurulu gücü 1,216 gigavat
seviyesinde bulunuyor. Devreye
alınması planlanan santrallerin
potansiyel kapasitesinin 1,113
gigavat olduğu hesaplanıyor. Söz
konusu takip sistemi, 45 megavat
ve üzeri kapasiteye sahip
hidroelektrik santrallerini
kapsıyor. (AA)

Ege Kuru Meyve ve Mamulleri İhracatçıları
Birliği, INC Kongresi’nde Türkiye’yi başarıyla temsil
ederek sürdürülebilirlik, bilimsel iş birliği ve pazara
erişim alanlarında küresel katkı sağlamaya devam
ediyor. Dünya genelinde kuru meyve ve kabuklu
meyvelerin en üst istişare platformu International
Nut and Dried Fruit Council-INC’nin 42.
Uluslararası Kuru ve Kabuklu Meyveler Kongresi,
8-10 Mayıs 2025 tarihlerinde Palma de Mallorca,
İspanya’da düzenlenecek. Uluslararası Kuru ve
Kabuklu Meyveler Konseyi (INC) Türkiye
Büyükelçisi Ahmet Bilge Göksan, “Türk kuru
meyvelerinin küresel pazarlarda güvenilirliğini ve
rekabet gücünü artırıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Kuru meyve sektörü
İspanya’da buluşacak

2020 yılını “Sürdürülebilirlik Yılı” ilan eden, son 5 yıldır
tüm faaliyetlerinin eksenine sürdürülebilirliği oturtan Ege
İhracatçı Birlikleri 2025 Yılı Sürdürülebilirlik Raporu’nu
açıkladı. Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkanı Jak
Eskinazi, “Burada sadece bir rapor paylaşmıyoruz;
geleceğe dair umutlarımızı, sorumluluklarımızı ve
vizyonumuzu da paylaşıyoruz. Dünyamız artık bize açıkça
gösteriyor: Sınırlı kaynaklarla sınırsız büyüme modeli
mümkün değil. İklim değişikliği, biyolojik çeşitlilik kaybı ve
kaynak tükenmesi gibi tehditler; iş yapış şekillerimizin
köklü biçimde değişmesini zorunlu kılıyor. Ege İhracatçı
Birlikleri olarak, çevresel, sosyal ve yönetişimsel
sorumluluklarımızın bilinciyle hareket ediyoruz” diye
konuştu.  (Haber Merkezi)

EİB sürdürülebilirlik 
raporu açıklandı

‘Müze’ okullara gitti
ticaret tarihini anlattı

Bilişimde hedef ihracatı 
15 milyar dolara çıkarmak

İzmir Ticaret Odası’nın
girişimleriyle 2024 yılı Mayıs
ayında başlayan ‘’Müze Okuluma
Geldi!’’ projesi, 1 yılda 2000
öğrenciye ulaştı. Proje ile İzmir
Ticaret Odası bünyesinde bulunan
İzmir Ticaret Tarihi Müzesi’ni
ziyaret etme fırsatı bulamayan
öğrencilerin okullarına gidilerek
müzenin tanıtımı yapıldı. Atölye
çalışmalarıyla, çocuklara kentlilik
bilinci aşılandı. Projenin ilk
etabında, İzmir Ticaret Odası
İlköğretim Okulu, Bornova
Naldöken Muharrem Candaş
İlköğretim Okulu, Dokuz Eylül
İlköğretim Okulu, Hakimiyet-i
Milliye İlköğretim Okulu,
Alsancak Melih Özakat
İlköğretim Okulu ve Kemal Reis
İlköğretim Okulları ziyaret edildi.

Ziyaretlerde, İzmir Ticaret Tarihi
Müzesi'nin tanıtımı yapıldı.
Ayrıca, çocuklara erken yaşta
tarih, sanat, arkeoloji ve kent
bilinirliği gibi konularda çeşitli
eğitici atölye çalışmaları
düzenlendi. İzmir Ticaret Odası
Yönetim Kurulu Başkanı
Mahmut Özgener, "Müzemize
gelip görme imkanı bulamayan
öğrencilerimiz için başlattığımız
bu proje ile biz onlara gittik ve
müzemizi tanıttık. Erken yaşta
kentlilik bilinci ile tanışan
çocuklarımız, eğlenceli atölyelerle
desteklendi. 1 yılda ulaştığımız
2000 çocuğun hayatına güzel bir
dokunuş yaptığımıza inanıyorum.
Böyle projelerin çoğalması için
çalışmalarımıza devam edeceğiz"
dedi. (İHA)

Türkiye bilişim sektörü,
özellikle bankacılık, finans ve
teknoloji alanlarındaki başarısıyla
yıllık yaklaşık 5 milyar dolar olan
ihracatını 10 yıl içinde 15 milyar
dolara çıkarmayı hedefliyor.
Bilişim Sektörü İş İnsanları
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı
İdris Doğrul, sektörün 1-7 Mayıs
Bilişim Haftası'nı kutladığını
söyledi. Doğrul, bilişim
sektörünün son yıllarda bütün
sektörleri etkilediğini ifade
ederek, teknolojik gelişmelerin
bilişim üzerinde yoğunlaştığını
vurguladı. Türkiye'de bilişim
sektöründeki gelişmelerden son
derece memnun olduklarını
belirten Doğrul, vizyonel olarak

da dünyadaki bütün bilişim
camiasının gelişmelerini takip
ettiklerini dile getirdi. Doğrul,
yapay zekanın günlük hayata
girmesinin devrim niteliğinde
olduğuna değinerek, "Yapay zeka
yeni bir devrimin ön ayak izlerini
bize sundu. Bugüne kadar
yüklenen dünyadaki bütün
datalarının bundan sonraki
süreçte de anlık işlenebilir bir
politikaya dönüştürebilmek üzere
yapay zeka önümüzü açtı. Birçok
sektörün daha hızlı ilerlemesini, iş
proseslerini kısaltmasını, hataları,
unsurları görmeyi,
sürdürülebilirlik konusunda bize
çok büyük yardımcı olacak" dedi.
(AA)

Alp Avni 
Yelkenbiçer

Münir
Sirhan Özen

Metin 
Öztürk
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Ege Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi ile Ege
Teknopark VG Beauty's Şirketi iş birliğinde,
akademik danışmanlığını su ürünleri yetiştiriciliği
bölümü Doç. Dr. Gamze Turan’ın, sanayi
danışmanlığını Dr. Övgü Gençer’in yaptığı, proje
ortağı olarak lisans öğrencisi Müberra Betül Duru ve
yine lisans öğrencisi Selin Aksel’in yürütücüsü
olduğu proje TÜBİTAK 2209-B sanayiye yönelik
lisans araştırma projeleri kapsamında
desteklenmeye hak kazandı. Proje, doğal içerikli
kozmetik ürünlerin sentetik koruyucularının yerini
alabilecek, antimikrobiyal özelliklere sahip doğal
bileşenlerin geliştirilmesine katkıda bulunmayı
amaçlıyor. (Haber Merkezi)

Övgü Gencer-  Necdet Budak-
Gamze Turan

Teknopark ortaklı 
projeye tam destek

Acıbadem Kent Onkoloji Merkezi medikal onkoloji
uzmanı Doç. Dr. Gürbüz Görümlü alkolün bağırsak
florası (mikrobiyata) üzerindeki olumsuz etkisine ve
kanser ilişkisine dikkat çekti. Haftada birden daha az
tüketimin düşük alkol tüketimi olarak
değerlendirildiğini söyleyen Dr. Görümlü, alkolün
bağırsak bakterilerini değiştirerek kanserlerin
büyümesinde ve yayılmasında rol oynayabildiğini
söyledi. Doç. Dr. Görümlü,  “Aşırı alkol tüketiminin
yemek borusu kanseri, baş ve boyun bölgesi kanserleri,
meme, kalın bağırsak, karaciğer ve mide kanserlerine
kansere yakalanma riskini artırıyor. Ama insanların
yarısından fazlası alkolün kanser riskini artırdığını
bilmiyor, bu endişe verici” dedi. (Haber Merkezi)

Altı kanser türüne 
yakalanma riski var

Sağlıklı beslenme takıntısı 
hastalık boyutuna varabilir!
Sağlıklı beslenme farkındalığının arttığını belirten uzmanlar, bu durumun takıntı haline
gelebildiğini söylüyor. ‘Ortoreksiya Nervoza’ denen bu bozukluk kişinin yaşam kalitesini düşürüyor

Uzman klinik psikolog
Emine Akın Aytop,
Ortoreksiya Nervoza olarak
adlandırılan sağlıklı beslenme
takıntısı hakkında açıklama
yaptı. Son yıllarda sağlıklı
beslenmeye yönelik
farkındalığın arttığını dile
getiren Aytop, “Sosyal
medyada ve televizyon
kanallarında veya bir araya
gelen kişiler arasında sık sık
sağlıklı beslenmenin ne kadar
değerli olduğu konuşuluyor”
dedi. Aytop, “Bir taraftan da
bazı bireyler bu sağlıklı
beslenme durumuna karşı aşırı
bir takıntı geliştirebiliyor. Kişi
sürekli sağlıklı beslenme
konusunda araştırma yapıyor.

‘Nasıl en sağlıklı, en saf, en
doğal yiyeceği bulabilirim’ diye
sürekli kafa yoruyor. Gününün
belirli bir kısmını hatta belki
çok uzun bir kısmını bu
konuya ayırabiliyor. Bu
noktada takıntılı boyuta varan
bir ‘sağlıklı beslenmeye
çalışma’ mücadelesi ortaya
çıkıyor. 

Buna da ‘Ortoreksiya
Nervoza’ diyoruz” açıklamasını
yaptı. Aytop, “Kişiler katı ve
kısıtlayıcı diyetler uygularlar.
Dışarıda yemek yeme
konusunda yoğun bir kaygı
duyarlar. Çünkü dışarıda
yemek yerlerse, daha
sonrasında suçlu
hissedebilecekleri yiyecekleri

yiyebilirler. Onlara göre
sağlıksız olan yiyecekleri
yemek durumunda
kalabilirler” dedi. Bu durumda
olan kişilerin sosyal
hayatlarında bazı zorluklar
yaşayabildiklerini aktaran
Aytop, “Kişi herhangi bir
restorana veya kafeye gidiyor,
orada birşeyler yiyip içmiyor.
Yerse suçluluk duyuyor ya da
kendi yiyeceğini içeceğini
götürüyor. Bu durumda ‘en
iyisi gitmeyeyim’ diye
düşünebiliyor. Bu da bir
noktadan sonra sosyal
izolasyona yol açabiliyor. Bu
durumdan mustarip olan
kişiler bir taraftan da
çevrelerinin de o şekilde

beslenmesi için baskıda
bulunabiliyorlar. Tabii ki bu da
onların kişiler arası ilişkilerine
zarar verebiliyor” ifadelerini
kullandı. 

Ortoreksiya Nervoza’nın
tedavisine multidisipliner bir
şekilde yaklaşılmasının çok
değerli olduğuna dikkat çeken,
“Bir taraftan beslenme ve
diyetetik alanında bir
uzmandan ve psikoterapi
tarafından destek almak; bir
taraftan da gerekli görülmesi
halinde bir psikiyatrist desteği
almak sürece olumlu bir
şekilde tesir edecektir. Elbette
aileve sosyal destek de bu
süreçte çok değerli olacaktır”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Son yıllarda elektrikli scooter
kısa mesafeli şehir içi ulaşımda
yoğun bir şekilde tercih edilmeye
başlandı. Bu araçlar hızlı
erişilebilir olmalarına rağmen,
yetersiz güvenlik önlemleri ve
altyapı eksiklikleri nedeniyle
ciddi kazalara ve yaralanmalara
da yol açabiliyor. Havaların
ısınmasıyla scooter kullanımların
arttığı bu dönemlerde ortopedi
servislerinde de kırık ve
yaralanma şikayetlerinde
yoğunluklar yaşanıyor.
Vatandaşların scooteri hem
eğlence hem de ulaşım aracı
olarak kullandığını belirten
travmatoloji uzmanı Doç. Dr.
Eralp Kaçmaz, "Bu cihazların
hızla hareket etmesi ve denge
kaybının kolay olması, ciddi
kazaları da beraberinde
getirebiliyor. Bu nedenle, scooter
kullanırken korunma önlemleri
almak çok önemli. Çocuklar, kas
koordinasyonu henüz tam
gelişmediği için bu cihazları
kullanırken daha fazla risk

altındalar. Hem çocuklar hem de
yetişkinler için koruyucu
ekipmanlar, kazaların
önlenmesinde büyük rol
oynuyor" ifadelerini kullandı.
Scooter kazası geçirip dizinden
ameliyat olan Aziz Anka
Umurbilir (14) "Ameliyat oldum
ve operasyon oldukça başarılı
geçti. Şu anda neredeyse hiç

ağrım yok. O gün scootere
binerken hiçbir koruyucu
ekipman kullanmadım. Bunun
ne kadar büyük bir hata
olduğunu şimdi çok iyi
anlıyorum. Scooter kullanacak
olanlara bir tavsiyem var.
Koruyucu ekipmanlarınızı
mutlaka takın ve çok dikkatli
olun" sözlerini kaydetti. (İHA)

Scooter kazaları ciddi 
yaralanmalara yol açıyor
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Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Kış uykusundan uyanan ruhlara yazdan
gelen bir mektup var!

Bir sabah uyanırsın ve anlarsın: Artık
yaz gelmiştir. Güneş daha erken doğar,
kuşlar daha bir cıvıltılı öter, kahvaltı
masasına karpuz dilimi eklenir. İç sesin,
“Artık çorap giymeyi bırakabilirsin” der.
Ruhun, “Hadi dışarı çıkalım, sokaklar
çağırıyor” diye fısıldar sessiz ve derinden.
Bu mevsim başka… Yaz geldiğinde
sadece havalar değil, insanlar da çiçek
gibi açar.

Kış boyunca battaniyenin altından
çıkmak istemeyen bünyemiz, yazla
birlikte bir anda “Deniz mi yapsak?”
moduna geçiyor, değil mi? Üstelik hiçbir
hazırlık yapmadan! Daha spor
ayakkabının bağcığı çözülmeden, parmak
arası terlik giymeye kalkıyoruz.
Ayaklarımız, “Ne yapıyorsun sen ya?”
diye isyan ediyor ama kalbin yaz
çağrısına kimse engel olamaz.

Yazın gelişi sadece sıcak havayla
anlaşılmaz. Komşunun balkonuna astığı
kurutmalıklarla, akşam üzeri açık
camlardan gelen tencere sesleriyle, bir de
çalan o eski Türk sanat müziğiyle
hissedilir. “O bizim kavuşmalarımııııız”
diyen radyo sesiyle, zaman birden
1970’lere sarar. Ve en güzeli: Komşu
tabağı sezonu başlar!

Bir tabakta zeytinyağlı yaprak sarma
gelir, sonra sen utancından bir şey
yapmaya çalışırsın. Hazır bir şey alıp löp
diye tabağa yerleştirsen olmaz, illaki el
emeği hüneleri sergileyeceksiniz. Öyle
kolay börek tarifleriyle de geçiştirmek
olmaz, o sarmanın üzerine çıkmazsak
adımız Ayla değil bizim. Şaka bir yana,
yaz demek paylaşmak demektir. Soğuk
limonata demektir. Bir sandalye kapıp
balkonda oturmak, gelen geçene selam
vermek demektir.

Bir diğer can alıcı noktaya değinelim:
Deniz sezonu açılır ama denize ilk giren
hep cesur çıkar. O suyun soğukluğunu
gören, “Ben şöyle ayaklarımı sokayım
yeter” bahanesine sığınır. Güneş kremi
savaşları başlar, biri 50 faktör sürerken,
diğeri “ben yanınca kızarmam, direkt
bronzlaşırım” der. Üç saat sonra herkes
haşlanmış karidese döner ama mutlu
mutlu… Ah çok heyecanlıyım çok!

Bizde eskiler, gençlerde bahar yelleri…
Yaz mevsimi, aşkları da yanında getirir.
Plajda tanışılan biriyle göz göze gelmek,
yaz akşamlarında el ele yürümek,
dondurma paylaşmak… Ama unutma,
yaz aşkı mevsimliktir. Aynı plajda ertesi
yıl “Bu çocuk geçen yıl başka biriyleydi?”
dedikoduları yazlıkların olmazsa
olmazıdır. Yine de yaz, kalbi hızlandırır.
Ve insanın her yaz biraz yeniden âşık
olası gelir – hayata, insana, kendine.

Kabul edelim, yaz bize iyi geliyor. Belki
biraz terliyoruz, biraz yanıyoruz, biraz
“Bu sıcakta nasıl çalışacağım” diye
sızlanıyoruz ama sonra akşam oluyor…
Gün batımına karşı bir çay içiyoruz ya da
bir dondurma ısmarlıyoruz kendimize.
Ve o an anlıyoruz: Hayat bu. Hafif
olmak, mutlu olmak, kısa kollu günlerde
uzun anılar biriktirmek…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Yaz bize 
iyi geliyor

ayla1kublay1@gmail.com

Eralp Kaçmaz-Aziz Anka Umurbilir

Emine
Akın

Aytop
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Hayat yolculuğunda tanıştığımız öyle
sözcükler vardır ki, her biri yüreğimize farklı
dokunarak yürür bizimle birlikte. Kimi hava
kimi su gibi bu yolun olmazsa olmazı, kimi de
yolcunun insan olarak ayakta kalabilmesinin
önemli bir parçası. Bu anlamda, çevremizi
saran kavramlar içinden bize sunulan en
önemli armağanın “adalet” adı verilmiş bir
mücevher olduğu bir gerçek. Adalet. Bu öyle
göz kamaştıran bir mücevherdir ki, herkes
ona dokunmak, onun parlak ışığı ile yolunu
görmek ve elbette onun güvencesi
kapsamında mutlu yaşamayı talep eder.
Buraya dek tamam tamam olmasına lakin ah
efendim ah! Her şey arz edilmeye çalışılan
masalsı cümleler içinde kalsa yolculuğumuza
keyifle devam edelim ama heyhat! Hepimize
ait olduğunu hissetmeyi yeterli bulmak yerine
ona muhakkak sahip olmak düşüncesinde
olanlar yüzünden ortada ne doğru düzgün
insan ilişkisi kalıyor ne de üç kuruşluk huzur.

Bilinen pek çok tanımına rağmen aslında “
sağduyu” demek olan hukuk, işbu
sahiplenme meselesi yüzünden yaşantımızda
adeta bir başöğretmen konumunda yer alan
adaletle bir türlü uyumlu yürüyemediğinden
ötürü de, zaten bir sefer geldiğimiz ve aslında
herkese yetecek olan güzelim dünya
hepimize zehir olup gitmekte. Peki bunların
futbolla ilgisi ne mi? Olmaz mı efendim.
“Futbolun adaleti yoktur” sözünü bilmeyen
bir futbolsever olur mu? Bizler üzerinize
afiyet, iflah olmaz hastaları olarak, futbolun
adaletinin olmadığını pekala bilmemize
rağmen nedense kaybedilen her maç sonu
“adalet adalet” diye tepinmeyi matah bir şey
zannederiz. Yeri gelmişken muhterem
okuyucularımız arasından “şu futbolun
olmayan adaleti neymiş?” sorusunu
yöneltenlerin meraklarını kısaca veyine
futbola ait “atamayana atarlar kardeşim “
isimli veciz bir özdeyişle yanıtlayarak
gidermiş olalım. Sen kalk elli tane gol kaçır,
sonra biri sana gol atıp maçı kazanınca başla
bakalım saymaya pöstekiyi, acaba şu
kaybettiğim puanı hangi yol ile geri alabilirim
diye. Tüm bunlara, maçla ilgili acilen garip
hikayeler yazıp insanların kafalarını
bulandırma çabası eklenince, mevzunun
giderek futbolun dışına taşması kaçınılmaz
oluyor. Bu noktadan sonra kimse maçı, artık
yaşanmış bitmiş doksan dakikada
bırakmadığı gibi, neredeyse hayat memat
meselesi haline getirmekten çekinmiyor.
Aslında ülkece, psikolog ve sosyologların asli
konuk olarak tam kadro katılacağı ve
psikiyatri uzmanlarının da bilirkişi sıfatıyla
yer alacağı geniş katılımlı bir sempozyuma

şiddetle ihtiyacımız var. Çünkü normal
şartlarda normal insanlar için sadece ve
sadece bir eğlence olan futbol bizim için bir
tür var olup olmama meselesi haline
dönüşmüş durumda. Adalet arayışımızı o
hale getirdik ki, yabancılara“biz adil değiliz,
gelin bize adalet dağıtın” diyen bir mantığı
alkışlar hale gelmiş durumdayız. Bu arada
merakımı mucip oldu, kusura bakmayınız
ama acaba futbolumuzda manda rejimi ilan
edildi de bizim mi haberimiz yok? Şimdi
bana lütfen “dünyanın her yerinde yabancı
hakem uygulaması var” muhabbetini
yapmayınız efendim. Ben bu kadar yıldır
futbolla yatar kalkarım, Dünya Kupası ve
UEFA’nın düzenlediği lig ve uluslararası
turnuvalar dışında Brezilya’dan Almanya’ya,
Fransa’dan İngiltere’ye İspanya’ ya İtalya’ya
dek tek bir ülkede yabancı hakem uygulaması
görmedim. Neden olsun ki zaten. Bana elle
tutulur bir gerekçe söyleyin de kabul edeyim.
Düşünün ki İspanya kupası finali oynanıyor.
Finale kalan Barcelona başkanı diyor ki:”Bu
hakemlerle ligin bitmeyeceği ortada, alayı
satılmış bunların, hepsi kralın uşağı, yabancı
hakem gelsin .” 

Eh herhalde rakip Real Madrid geri mi
kalacak bu muhabbetten : “ Biz zaten
şüphelenmekten asla vaz geçmedik,
araştırdık, hakemlerin çoğunun babalarının
eniştelerinin teyze çocukları Katalanmış,
yabancı hakem gelsin.” 

Ya da futbolun beşiğinden bir başka örnek
size. Arsenal başkanı çıkmış diyor ki:
“Şampiyonluktaki tek rakibimiz Chelsea
başkanı geleni geçeni satın alabilecek biri,
hakem kimsenin bilmediği bir ülkeden gizlice

gelsin, hepimiz sahaya çıktığımızda
öğrenelim kim olduğunu .” 

Chelsea Başkanı cevap vermeden duracak
mı? “Bizim asil tarihimiz size yeter, gelsin
bakalım yabancısı yerlisi, siz yıldızınız kadar
konuşun” . Öf sıkıldım artık bu saçmalıktan
efendim. Şakasını bile yapacak güç kalmadı
inanın. Hâlbuki ben adaleti başka tanımıştım.
Fransız düşünür Jean Jacques Rousseau ve
İngiliz düşünür John Locke bundan yüzyıllar
önce sosyal sözleşme teorisini ortaya atıp,
insanların devletle yaptıkları sözleşme ile
kendilerini yönetme konusunda bazı
haklarını devrederek karşılığında güven ve
adaleti alacaklarını söylediklerinde adaletin
bir toplum için ne denli önemli olduğu ortaya
çıkmıştı. Şimdi bana diyebilirsiniz ki, adalet
ondan önce de vardı ama “ilahi adalet”
şeklinde adlandırabileceğimiz o çeşidi zaten
hep var ve her türlü tartışmanın dışında. Ona
karşı herhangi bir düdük çalarak zafer elde
etmek hiç mümkün değil. Bizi ilgilendiren o
ki, biz faniler sahadaki maçtan keyif almak
istiyorsak eğer, önce vicdanımızdan
başlayacağız adaleti aramaya. Bu noktada
olası bir yargılama için ihtiyacımız olan ilk
şey “önyargı”dan kurtulmak olacak çünkü
önyargı dediğimiz dimağımızın bütün
pencerelerini sıkı sıkıya kapattığı sürece
yüreğimizin devreye girmesi asla mümkün
değil. Yürek demişken, zaten futbolda adam
gibi sahaya çıkmaya yüreği yetmeyenlerin
ikide bir de  “adalet” sözcüğü mü, kavramı
mı her ne ise, onun arkasından iş
çevirmelerini boş verin siz. Adalet, bir gün
herkese lazım olduğu vakit, herkesle bir
şekilde hesaplaşacaktır nasılsa.

KÖKKILINÇ

ÇAĞLAYANkokkilinc@yahoo.com

Futbolun
adaleti 
yoktur

ARAS KARGO'DA 
Sude takımda kaldı
SULTANLAR Ligi'ndeki ilk sezonunu
geride bırakan Aras Kargo iç
transferde libero Sude Taşbaş ile yola
devam etme kararı aldı. Geçen sezon
başında 1'inci Lig ekibi Karşıyaka'dan
transfer edilen 22 yaşındaki
voleybolcunun yeni sezonda da İzmir
temsilcisinde görev yapacağı bildirildi.
Kırmızı-beyazlılar iç transferde Hazal
Selin Uygur, Diaris Perez, Simay Kurt,
Merve Atlıer ve Ana Karina'dan sonra
6'ncı oyuncusuyla yeni sözleşme
imzalamış oldu. (DHA)

Karşıyaka’ya
Folkart’dan 

büyük destek

BU sezon ve önceki
sezonlarda daha önce de
İzmir'in en köklü spor kulübü
Karşıyaka'ya önemli katkı
sağlayan Folkart, ligin en kritik
döneminde Yeşil-kırmızılıların
yanında oldu. Karşıyaka'da
kulübün resmi sosyal medya
sayfalarından açıklama yapan
Başkan İlker Ergüllü, "Folkart
en hassas dönemimizde, her
zamanki gibi yine bizden değerli
desteğini esirgemedi" dedi.

"Folkart ailesi ile değerli bir
işbirliğinin parçası olmaktan
büyük bir mutluluk ve gurur
duyuyoruz" diyen İlker Ergüllü,
"Folkart’ın kulübümüzün
başarılarına katkı sağlamak
adına gösterdiği kıymetli
destekler çok önemli bir rol
oynamaktadır. Gelecekteki

başarılarımızda iş birliğimizin
devam etmesini temenni ediyor,
her konuda desteğini
esirgemeyen Folkart
markasına, Yönetim Kurulu
Başkanı Mesut Sancak ve Genel
Müdür Metin Sancak’a sonsuz
teşekkürlerimizi iletiyoruz.
Birlikte daha büyük başarılara!"
açıklamasını yaptı.

Bu yıl sezon başından beri
zirve yarışından kopmayıp
3'üncü Lig 1'inci Grup'u ikinci
sırada bitirerek 7 sene sonra
2'nci Lig'in kapısına dayanan
Karşıyaka grup finalinde çok
büyük ihtimalle Muşspor'la
rakip olacak. Play-Off'un ilk
turunda Silifke Belediyespor'u
2-0 yenerek eleyen Muşspor,
dün deplasmanda cezası
nedeniyle taraftarı ve en önemli

golcüsünden yoksun olan
Belediye Kütahyaspor'u da 4-0
yenerek grup finalinin kapısını
araladı. İki takım arasındaki
rövanş maçı 9 Mayıs'ta Muş'ta
oynanacak.

Ligin son bölümünde Teknik
Direktör Fatih Çardak
yönetiminde form tutarak grubu
58 puanla üçüncü bitiren
Muşspor, Karşıyaka beraberliği
hariç normal sezonun son 10
maçında 9 galibiyet almıştı. Muş
ekibi Play-Off'ta da 2'de 2 yaptı.
Karşıyaka, rakibini ilk yarıda
evinde 2-1 yenip rövanşta 1-1
berabere kalmıştı. Kaf-Kaf,
Play-Off'ta grup finalinde ilk
maça 15 Mayıs'ta deplasmanda,
rövanşa ise 19 Mayıs'ta
taraftarından yoksun olarak iç
sahada çıkacak. (DHA)

YAKAMOZ

3'üncü Lig 1'inci Grup'ta Play-Off finalleri öncesi
alacakları için Futbol Federasyonu kanalıyla kulübe

ihtar çeken oyuncularına ödemeleri yapmaya
başlayan Karşıyaka'ya Folkart Yapı'dan destek 

Sarı kırmızılılarda ağır sakatlığını atlatan forvet
Kubilay Kanatsızkuş son haftalara damga vurdu

SEZONUN 4'üncü
haftasında ayak bileği
bağlarından sakatlanıp
yaklaşık 6 ay sahalardan
uzak kalan 28 yaşındaki
golcü, son 5 maçta 3 gol
atıp 1 de asist yaptı. İlk
olarak Gürsel Aksel
Stadı'nda 1-1 berabere
biten Gaziantep FK

maçında gol hasretine son veren
deneyimli golcü, iç sahada 4-1
kazanılan Başakşehir maçında da 1
kez ağları havalandırıp 1 de gol pası
verdi. O karşılaşmada sakatlanarak
devre arasında oyundan alınan Kubilay,
ciddi bir problemle karşılaşmadı ve
geçen hafta deplasmanda oynan Adana
Demirspor müsabakasında da sahaya
ilk 11'de çıktı. Adana'da henüz 3'üncü
dakikada fileleri havalandıran Kubilay
gollerine devam etti. Son haftalarda

yaşanan ağır sakatlıklar nedeniyle kadro
kurmakta zorlanan teknik direktör
Stanimir Stoilov, Kubilay'ın çıkışa
geçmesiyle özellikle hücumda rahat nefes
aldı. Kubilay Kanatsızkuş, sezonun ikinci
yarısında oynanan Ziraat Türkiye Kupası
maçlarında da görev yaptı. Toplam 3 maça
çıkan Kubilay, kupada da 1 kez gol sevinci
yaşamayı başardı. (DHA)

İlker 
Ergüllü

Mesut
Sancak

Metin
Sancak

KSK’de filede 6'ncı
yolcu Miray oldu
KADINLAR Voleybol 1'inci Lig
ekiplerinden Karşıyaka'da takımdan
ayrılan 6'ncı voleybolcu Miray
Gözübüyük oldu. Yeşil-kırmızılı kulüp
21 yaşındaki smaçörle ilgili yaptığı
açıklamada, "Sezon boyunca göstermiş
olduğunuz emek, mücadele ve
Karşıyaka ruhu için size sonsuz
teşekkür ederiz. Hep birlikte çok güzel
anılar biriktirdik ve büyük bir aile
olduk. Yolunuz her zaman açık olsun"
ifadelerine yer verdi. Karşıyaka'da
daha önce İklimya Demir, Dilara
Gedikoğlu, İlarya Zararsız, Liset
Herrera Blanco ve Kenia Carcaces ile
yollar ayrılmıştı. (DHA)

Kaptan Yasin’in
kariyer sezonu

Şampiyonluk 
primi belli oldu

TFF 2'nci Lig Kırmızı Grup'ta
normal sezonu 48 puanla 8'inci
sırada tamamlayan Bucaspor
1928'in tecrübeli oyuncusu Yasin
Öztekin skor katkısıyla kariyer
rekoru kırdı. 38 yaşında yeşil
sahalarda mücadele eden
deneyimli kanat oyucusu 35 resmi
maçta 21 gol atıp 2 de asist yaptı.
En golcü sezonunu geçiren Yasin,
ligde 33 karşılaşmada 19 kez
fileleri sarsarken, Ziraat Türkiye
Kupası'nda da 2 maçta 2 gol
atma başarısı gösterdi. Yasin
ligde gol krallığı yarışında
Ankara Demirsporlu Güney
Tutcuoğlu ve Sarıyer'den
Kemal Rüzgar'la birlikte zirveyi
paylaştı. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta tek
maç eleme usulüne göre
oynanacak Play-Off 1'inci Tur
maçında yarın Adana 01 FK'ya
konuk olacak Altınordu'da
şampiyonluk priminin toplam 10
milyon TL olarak belirlendiği
öğrenildi. Altınordu'da
oyuncuların aldıkları süreye göre
prim elde edecekleri ifade
edilirken, bir oyuncunun
maksimum 600 bin TL prim hakkı
kazanabileceği bildirildi. (DHA)

ALTAY'DA TABLO KARANLIK
ALTAY'DA ay sonunda yapılacak

olağan genel kurul öncesi mali
tablonun iç açıcı olmadığı ifade edildi.
Siyah-beyazlılarda eski yüksek divan
kurulu başkanı Ahmet Çoker, nisan
ayında sosyal medya hesabından
yaptığı açıklamada kulübün borcunun
20 milyon Euro olduğunu açıklamıştı.
Kongre öncesi kulisler

hareketlenirken camiaya yakın
kaynaklar Altay'ın güncel borcunun 1
milyar TL'ye yaklaştığını iddia etti.
Süper Lig'den düştükten sonra
transfer yasağı nedeniyle önce 1'inci
Lig'e sonra da 2'nci Lig'e veda eden
İzmir temsilcisi güçlü bir başkan adayı
bulamazsa 3'üncü Lig'de de maddi
sıkıntılarla mücadele edecek. (DHA)

Kubilay Kanatsızkuş 
Göztepe’yi sırtlıyor
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GÖNÜLLERDE TAHT KURACAK
8. Ayvalık Küçükköy Teferic Şenlikleri 23-
24-25 Mayıs tarihleri arasında yapılacak.
Küçükköy’ün tarihine, kültürüne ve
ruhuna yakışır güzellikte bir buluşmanın
heyecanı, coşkusu bu yıl da hep birlikte
yaşanacak. Ayvalık Belediye Başkanı
Mesut Ergin, Teferic Şenlikleri’nin
Türkiye'nin dört bir yanından gelen
konukların gönlünde taht kuran büyük bir
buluşma haline geldiğini söyledi. 

NELER VAR NELER…
23 Mayıs Cuma 10.00’da Küçükköy
girişindeki kooperatif önünde
yapılacakkahvaltıdan sonra Belediye
hizmet binasından başlayacak kortej
Küçükköy Camisi avlusundaki resmi açılış ve
konuşmaların ardından gün boyu devam
edecek. Şenliklerin son gününde ise ziyaretçiler
sepet yapımı atölyesine katılabilecek. Şenlik,
ağaç altında 19.00’daki Modon konseriyle son
bulacak. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, baharın başlangıcının, doğanın uyanışının sembolü Hıdırellez’i
Kültürpark’ta düzenlediği etkinliklerle kutladı. Birbirinden renkli konserlerle eğlencenin
doruğa çıktığı programda, geleneksel Hıdırellez ateşi yakılarak dilekler tutuldu

İzmir Büyükşehir Belediyesi, İzmirli
çocuklar için İnciraltı Kent Ormanı’nda
“Doğa ve Orman Pedagojisi Çocuklarla
Ormanda Keşif ve Masal Etkinliği”
düzenledi. 10 Mayıs Cumartesi günü
ikincisi düzenlenecek etkinlik, minik
kâşifleri yine ormanın büyülü
atmosferiyle buluşturacak. Güncel
etkinliklere 0232 293 41 77 iletişim
numarasından, izmir.kentkutuphanesi
sosyal medya hesabından
ulaşılabiliyor. (Haber Merkezi)

GÖRDES’E bağlı
Köseler Mahallesi
geleneksel 
köy hayrına 
3 bine yakın kişi 
katıldı. Köy
yemekhanesinde
pişirilen çorba,
mantı, nohut, tas
kebabı, keşkek,
helva ve turşudan
oluşan

menü katılımcılara
ikram edildi. Yüz
yıllardır köy hayrının
yapıldığını anlatan
Köseler Mahallesi
muhtarı Sinan
Kayaalp, “Gelenek ve
göreneklerin
yaşatıldığı, hayır
etkinliğimizin
hazırlanmasında
emeği geçen, katkı
sağlayan ve teşrif
ederek bizleri
onurlandıran
herkese
şükranlarımı
sunuyorum. Sağ
olunuz, var olunuz”
dedi. (Haber Merkezi)

Bolluk ve bereketin simgesi Hıdırellez,
Kuşadası Belediyesi'nin Setur Marina Halk
Plajı'nda
düzenlediği
şenlikle
kutlandı.
Şenliğe
Kuşadası
Belediye
Başkanı Ömer
Günel'in de
katıldı. İzmir
Devlet Klasik
Türk Müziği
Korosu
tarafından
çalınan ezgiler
ile Kuşadası
Belediyesi Halk
Dansları
Akademisi
Spor
Kulübü'nün
(KUŞADANS)
dans gösterisi
şenliğe renk
kattı. Hıdırellez
coşkusunu
çocuklarıyla gönüllerince yaşayan
Kuşadalılar, yakılan ateşin üzerinden
atlayıp, müzik ve danslar eşliğinde dilek
tutup geleneksel Hıdırellez ritüelleri yerine
getirdi. Dileklerinin yazılı olduğu kağıtlar
gül fidanlarının altına gömüldü. Başkan
Ömer Günel,  "Dilekleriniz, sadece kentimiz
ve ülkemiz için değil tüm insanlık için olsun.
Bahar bayramınızı kutluyorum" dedi. (DHA)

Ormanda keşif ve
masal yolculuğu

İzmir Kültür Sanat Fabrikası, geleneksel sanatların ustalarını ve özgün
eserlerini bir araya getiren "Geleneksel Türk Sanatları" sergisine ev
sahipliği yapıyor. Küratörlüğünü İhsan Çelikdemir'in üstlendiği
sergi, İzmir Resim ve Heykel Müzesi’nde açıldı. Çini, minyatür,
tezhip, hat ve ebru gibi geleneksel sanat dallarından örneklerin yer
aldığı sergi, 10 Mayıs'a kadar ziyaret edilebilecek. (AA)

COŞKUYLA KUTLANDI
İzmir Büyükşehir Belediyesi, baharın
müjdecisi Hıdırellez’i Kültürpark’ta
büyük bir coşkuyla kutladı. Kutlamalar
kapsamında Kültürpark Çim Alan’da
Çılgın Cemal, Tepecik Müzisyenler
Derneği ve Ümmiye & Türkiye Roman
Orkestrası sahne aldı. Balkan
müziklerinden Türk sanat müziğine,
Roman havasından oyun havasına
eğlencenin doruğa çıktığı alanda
İzmirliler gönüllerince eğlendi.

GELENEK SÜRÜYOR
Konserlerin ardından Atlas Pavyonu
yanında geleneksel Hıdırellez ateşi
yakıldı. Ateş etrafında toplanan
yurttaşlar, Roman Ateşi Dans Grubu’nun
muhteşem performansını izledi. Renkli
gösterilerin ardından etkinliğe katılanlar
ateşin üstünden atlayarak dilekler tuttu.
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
etkinlikleri kapsamında Konak Ege
Mahallesi ile Bayındır Çırpı’da da
konserler düzenlendi. (Haber Merkezi)

‘Geleneksel Türk Sanatları’
sanatseverleri bekliyor
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'Dilekleriniz tüm 
insanlık için olsun'

Devlet Opera ve Balesi (DOB) Genel
Müdürlüğünün genç sanatçıları
desteklemek amacıyla başlattığı ve bu yıl
ikincisi düzenlenen "Genç Türk Koreograflar
Gecesi", Antalya Devlet Opera ve Balesinde
gerçekleştirildi. Haşim İşcan Kültür
Merkezi'ndeki programda konuşan DOB
Genel Müdürü ve Genel Sanat Yönetmeni
Tan Sağtürk, yalnızca bir temsile değil, bir
hayalin vücut bulmuş haline tanıklık
ettiklerini söyledi. Geçen yıl İzmir'de ilk kez
gerçekleşen gecenin bu yıl Antalya'da
sanatseverlerle buluştuğunu belirten
Sağtürk, "İnanıyoruz ki sanatın yarını işte
tam burada, bu sahnede, bu adımlarda, bu
yüreklerde filizleniyor" diye konuştu. (AA)

Genç koreograflar 
konukları büyüledi


